
Konya İl Emniyet Müdürlüğü görevine kısa 
süre önce başlayan Emniyet Müdürü Mak-

sut Yüksek, gece yarısı çeşitli şubelerde 
hem ziyaret hem de denetimlerde bulundu. 

Yüksek ilk olarak, Bosna Hersek, Dutlu-
kır, Feridiye ve Lalebahçe Polis Merkezi 

Amirliklerini ziyaret ederek denetimlerde 
bulunarak, personele başarılar diledi.    

n HABERİ SAYFA 4'TE

Şehrin en büyük kapalı tenis kortu unvanını taşı-
yan Karatay Tenis Kortu, sporseverlerin buluşma 
noktası haline geldi. Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, “Karatay’ı her alanda olduğu gibi 
spor alanında da ileri taşımaya kararlıyız” dedi.     

n HABERİ SPOR 2'DE

MÜDÜRDEN GECE 
YARISI DENETIM

ŞEHRIN EN BÜYÜK 
TESISI KARATAY’DA 

Büyükşehir Belediyesi, Genç Kültür Kart, 
KAPSÜL Teknoloji Platformu, Sosyal İno-
vasyon Ajansı, Kariyer Destek ve Eğitim 

Merkezi, Gençlik Meclisi ile Çalışan 
Gençlik Merkezi ile 2024 yılında 128 bin 

gençle çeşitli faaliyetler gerçekleşti. Bele-
diye Başkanı Uğur İbrahim Altay, gençleri 
yarınlara en güçlü şekilde hazırladıklarını 

söyledi.  n HABERİ SAYFA 2'DE

BÜYÜKŞEHIR GENÇLERI 
YARINLARA HAZIRLIYOR

Hastalık derdi 
kitap yazdırdı! 

Kızına konulan lösemi teşhi-
sinden sonra acısını deftere, 
kaleme anlatan Ahmet Gök 
şair oldu ve ilk kitabını çı-
kardı. Gök, acının kendisine 
yazma isteği uyandırdığını 
ifade ederek toplumun sıkın-
tılarını da yazdığını söyledi. 
Gök’ün şimdiki hayali ise 
iyileşen kızının yerinde olan 
hasta aileleri için yol gösteri-
ci bir kitap yazmak! 
n HABERİ SAYFA 3'TE
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Saadet Partisi’nin 8. Olağan İlçe Kongresi’nde 
görev değişimi yaşandı. Saadet Partisi İlçe Baş-

kanı Kasım Baş, kongrede yerini Abdullah Acar’a 
bıraktı. Acar, Milli Görüş’ün ilkelerini yaşatarak 

insanlığa umut olacaklarını söyledi.  
n HABERİ SAYFA 5’TE

SAADET ÇUMRA’DA 
GÖREV DEĞIŞIMI

Selçuklu Belediyesi Sanat Akademisi, ‘Sanata Dair 
Her Şey Selçuklu’da sloganıyla şehrin kültür ve sanat 
hayatına değer katıyor. Akademi bünyesinde eğitim 

alan çocuk ve yetişkin tiyatro topluluğu sergileyecek-
leri tiyatrolar, koro ise konserler ile sanatseverlerle 

buluşacak.   n HABERİ SAYFA 2’DE

ŞEHIR SANATINA 
KATKI SAĞLANIYOR

Bolu Kartalkaya Kayak Merkezi'ndeki bir otelde çıkan yangın, yaklaşık 10 saat süren 
müdahaleyle kontrol altına alındı. Yangında 66 kişi hayatını kaybetti, 51 kişi yaralandı

66 VATANDAŞ CANINDAN OLDU
Bolu’da Köroğlu Dağları'nın zirvesinde yer alan 

Kartalkaya Kayak Merkezi’ndeki bir otelde 
henüz belirlenemeyen nedenle yangın çıktı. 12 
katlı oteldeki yangın Bolu, Düzce, Kocaeli, Sa-

karya, Karabük, Zonguldak, Bartın ve Ankara'dan 
sevk edilen çok sayıda ekibin müdahalesiyle 10 
saatte kontrol altına alınabildi. Yangında 66 kişi 

hayatını kaybederken, 51 kişi de yaralandı. 

OLAY HER YÖNÜYLE ARAŞTIRILIYOR
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat 

Işıkhan, yangını araştırmak üzere 4 başmüfettiş 
görevlendirildiğini belirtirken, Adalet Bakanı 

Yılmaz Tunç ise olayla ilgili 6 savcının görevlen-
dirildiğini söyledi. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan da “Kartalkaya'daki otel yangını olayının 
tüm yönleriyle aydınlatılması ve sorumlulardan 
hesap sorulması için gereken her türlü adım 

atılacaktır, atılmaktadır" dedi. n HABERİ SAYFA 9’DA

'DENIZI OLAN ILÇEDE' TURIZM HAMLESI
Beyşehir Belediye Başkanı Adil Bayındır, ilçenin turizmdeki 

geleceğini şekillendirecek önemli projelerle ilgili açıklamalar-
da bulundu. Bayındır, Beyşehir’in doğal güzelliklerini ön plana 

çıkaracak ve turizm potansiyelini artıracak projeleri hayata 
geçirmek için kararlılıkla çalıştıklarını vurguladı. 

n HABERİ SAYFA 3’TE

‘Yaralara merhem 
olmaya çalıştık’ 03 Vali Akın’dan İller 

Bankası’na ziyaret 03 Erzincanlı’dan ‘En 
sevgiliye şiir dinletisi’ 03

TARIFSIZ ACI!
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‘Sanata Dair Her Şey Sel-
çuklu’da sloganıyla Konya’nın 
kültür ve sanat hayatına de-
ğer katan ve verdiği eğitim-
lerle birçok yeteneğin keşfe-
dilmesini sağlayan Selçuklu 
Belediyesi Sanat Akademisi 
ara tatil döneminde üç güzel 
organizasyona daha imza ata-
cak.  Bu kapsamda Selçuklu 
Belediyesi Sanat Akademisi 
bünyesinde eğitim alan Yetiş-
kin Tiyatro Topluluğu tarafın-
dan ilk kez sahnelenecek olan 
“Şen Şakrak Şov” tiyatro oyu-
nu 27 Ocak Pazartesi Günü 
saat 20.00’de Selçuklu Kong-
re Merkezi Konya Sahne’de 
seyirci ile buluşacak. Yine 
Akademi Genç Korosu tara-
fından hazırlanan “Erkin Ko-
ray Şarkıları” konseri ise 28 
Ocak saat 20.00’de, Akademi 
Çocuk Tiyatro Topluluğu tara-
fından hazırlanan “Paldır Gül-
dür Şov 5” isimli tiyatro oyu-
nu ise 29 Ocak saat 20.00’de 

Selçuklu Kongre Merkezi 
Anadolu Sahne’de gerçekleş-
tirilecek. Ücretsiz olarak dü-
zenlenecek her üç etkinliğin 
biletleri 23-23-24 Ocak ta-
rihlerinde 11.00- 18.00 saat-
leri arasında Selçuklu Kongre 
Merkezi bilet gişelerinden te-
min edilebilecek. 

‘BİRBİRİNDEN GÜZEL ÜÇ 
ETKİNLİĞİ İZLEYİCİLERİMİZLE 

BULUŞTURACAĞIZ’
Selçuklu Belediyesi Sa-

nat Akademisi’nin verdiği 
eğitimlerin yanı sıra pek 
çok etkinlik ve organizasyon 
düzenleyerek kursiyerlerin 
yeteneklerini daha geniş bir 
kitleyle buluşturduğunu ifa-
de eden Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırma-
cı, “Geçtiğimiz yıl Çocuk Ti-
yatro Topluluğumuzun ser-
gilediği Paldır Güldür Show 
tiyatro etkinliği kursiyerle-
rimize büyük bir deneyim 
kazandırmış ve sanatse-

verlerden de büyük beğeni 
almıştı.  Ayrıca, müzik ala-
nındaki organizasyonlarla 
öğrencilerimiz Cem Karaca 
ve Barış Manço gibi ustala-
rın şarkılarını seslendirerek 
hem kendilerini geliştirme 
hem de seyirciyle buluşma 
fırsatına sahip oldular. Yeni 
eğitim öğretim döneminde 
de Akademimiz yetenekle-
ri keşfetmeye, onları içinde 
yer alan cevheri sahne per-
formanslarıyla da tüm sa-
natseverlerle buluşturmaya 
devam ediyor. Bu kapsamda 
önümüzdeki hafta ikisi ti-
yatro, biri de konser olmak 
üzere birbirinden güzel üç 
etkinliği Selçuklu Kongre 
Merkezi’nde izleyicilerle 
buluşturacağız. Ücretsiz 
olarak düzenleyeceğimiz 
bu keyifli organizasyonlara 
tüm hemşehrilerimizi bek-
liyoruz” dedi.  
n HABER MERKEZİ

Büyükşehir Belediyesi, üniversite 
öğrencisi gençlere yönelik çok sayıda 
proje yürütüyor. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
gençlerin potansiyelini en üst düzey-
de kullanmalarına destek vererek 
kendilerini geliştirmelerine imkan 
tanımak için çeşitli projeler yürüttük-
lerini belirtti.

SİA İLE SORUNLARA YENİLİKÇİ VE 
UYGULANABİLİR ÇÖZÜMLER 
Kapsül Teknoloji Platformu, Sos-

yal İnovasyon Ajansı (SİA), Genç 
Kültür Kart, Gençlik Meclisi, Çalışan 
Gençlik Meclisi, Kariyer Destek ve 
Eğitim Merkezi gibi projelerle genç-
leri yarınlara en güçlü şekilde hazır-
ladıklarını ifade eden Başkan Altay, 
“Necmettin Erbakan Üniversitemiz 
iş birliğiyle kurulan Sosyal İnovasyon 
Ajansı (SİA) toplumsal sorunlara ye-
nilikçi ve uygulanabilir çözümler ge-
liştirmek için gayret gösteriyor. Sosyal 
İnovasyon Ajansı’mız gençlerimizin 
yetkinliklerini desteklemek için 2024 
yılında 134 etkinlik düzenledi ve 13 
bin 608 katılımcıya ulaştı. Ayrıca, 
sosyal inovasyon alanında 5 rapor, 3 
kitap yayınladı, 33 bölümlük podcast 
serisi hazırladı ve Saksı, Konint, Şehir 
Gözlemevi gibi platformlar aracılığıy-

la sosyal fayda odaklı projeler geliştir-
di. 7 ulusal/uluslararası proje yürütül-
dü ve 8 bin 339 kişilik saha çalışması 
gerçekleştirdi” dedi.

KAPSÜL İLE MİLLİ TEKNOLOJİ 
HAMLESİ’NE DESTEK

Konya Büyükşehir Belediyesi 

tarafından kurulan Kapsül Tek-
noloji Platformu’nda da Milli Tek-
noloji Hamlesi’ne yönelik gençler 
için çeşitli çalışmalar yürüttükle-
rine dikkati çeken Başkan Altay, 
“2024 yılında Kapsül Teknoloji 
Platformu’muzda 43 eğitim ve 

26 söyleşiyle 8 bin 930 öğrenci-
ye ulaştık. Ulusal yarışmalar için 
kurulan 256 takımımızın 44’ünü 
finale taşıdık, 27’si ödül kazandı. 
BISTLAB etkinlikleriyle 1.566 ka-
tılımcıya ulaştık. Gençlerimizi ya-
rınlara hazırlamak için çalışmaya 

devam edeceğiz. Geleceğin tek-
nolojilerini inşallah gençlerimizle 
birlikte inşa edeceğiz.” değerlen-
dirmesinde bulundu.

GENÇ KÜLTÜR KART 
İLE GENÇLERE DESTEK

Üniversite okuyan öğrencilerin 

sosyal, kültürel, eğitsel ve sportif faa-
liyetlere katılımını artırmak amacıyla 
sürdürülen bir sosyalleşme programı 
olan Genç Kültür Kart’tan geçtiğimiz 
yıl 40.000 bin öğrencinin yararlan-
dığını kaydeden Başkan Altay, bu 
kapsamda 191 etkinlik gerçekleştiril-
diğini ve proje destek programı ile 6 
başlıkta proje getiren öğrencilere aynî 
destek sağlandığını ifade etti.

Konya Büyükşehir Belediyesi Bü-
yükşehir Gençlik Meclisi’nin geçtiği-
miz yıl 60 etkinlik gerçekleştirerek 25 
binden fazla üniversite öğrencisine 
ulaştığını vurgulayan Başkan Altay, 
Çalışan Gençlik Meclisi’nin de çeşitli 
programlarla 15 bin gence ulaştığını 
dile getirdi. Kariyer Destek ve Eğitim 
Merkezi (KADEME) ile de PERGEL, 
Diplomasi360 ve Benimle Oynar Mı-
sın gibi projelerle gençlerin liderlik, 
diplomasi ve duygusal zeka becerile-
rini geliştirerek onları geleceğe hazır-
ladıklarını, bu kapsamdaki eğitimler, 
atölyeler ve saha gezilerine 16 bine 
yakın öğrencinin katılım sağladığını 
kaydeden Başkan Altay, üniversite 
öğrencisi ve çalışan gençleri Büyük-
şehir Belediyesi’nin faaliyetlerine ka-
tılmaya davet etti.  

n HABER MERKEZİ

Selçuklu Belediyesi Sanat Akademisi bünyesinde eğitim alan Çocuk ve Yetişkin Tiyatro Toplulu-
ğu sergileyecekleri tiyatrolarla, Genç Korosu ise icra edeceği konserle sanatseverlerle buluşacak

Büyükşehir Belediyesi 2024 yılında 128 bin gençle çeşitli faaliyetler gerçekleşti. Başkan Uğur İbrahim Altay, gençleri yarınlara en güç-
lü şekilde hazırladıklarını belirterek, üniversite öğrencisi ve çalışan gençleri Büyükşehir Belediyesi’nin faaliyetlerine katılmaya davet etti

Sahne, yeni yeteneklerin! 

‘Gençleri projelerle hazırlıyoruz’



Beyşehir Belediye Başkanı Adil Ba-
yındır, ilçenin turizmdeki geleceğini şe-
killendirecek önemli projelerle ilgili açık-
lamalarda bulundu. Bayındır, Beyşehir’in 
doğal güzelliklerini ön plana çıkaracak ve 
turizm potansiyelini artıracak projeleri 
hayata geçirmek için kararlılıkla çalıştık-
larını vurguladı.

YENİ SEZON İÇİN 
HAZIRLIKLAR SÜRÜYOR

Bayındır, Beyşehir’in kıyı şeridi ve 
Yeşildağ İskelesi’ni kapsayan projeler 
hakkında detaylar verdi. “Milli Parklar ve 
Devlet Su İşleri ile iş birliği içinde hazır-
ladığımız kıyı ıslah planı, Yeşildağ İske-
lesi’nin modernizasyonu ve uzun vadeli 
gelişim projelerimizi bu yaz sezonunun 
sonunda tamamlamayı hedefliyoruz” 
dedi. Projenin detayları arasında yürüyüş 
yolları, bisiklet yolları, tramvay hattı ve 
kıyı şeridinde sosyal donatı alanları bu-
lunuyor. Başkan Bayındır, bu çalışmaların 
Beyşehir Gölü’nün eşsiz manzarasını ve 
doğal güzelliklerini en iyi şekilde değer-
lendireceğini belirtti.

“BEYŞEHİR’İN UFKU 
TURİZMLE AÇILACAK”

Bayındır, Beyşehir’in Selçuklu Sultanı 
Alaaddin Keykubad’ın “Cennet ya burası-
dır ya buranın altındadır” sözüyle övdüğü 
bir yer olduğunu hatırlatarak, “Bu proje-
lerle Beyşehir’in doğal mirasını ve kültürel 
değerlerini koruyarak, turizmde hak ettiği 
yere gelmesini sağlayacağız. Akdeniz’den 
Konya’ya, Ankara’ya uzanan ulaşım ağımızı 
daha etkili kullanarak şehrimizi turizmde 
bir cazibe merkezi yapmayı hedefliyoruz,” 
ifadelerini kullandı. n HABER MERKEZİ

Derdini defterlere, kalemlere 
anlatarak ‘şair’ olan Ahmet Gök, 
yazmaya başladığı o olayı anlattı. 
İki çocuk babası olan Gök, kızı-
na lösemi teşhisi konulmasıyla 
birlikte derdini anlatacak bir yer 
aradığını; tedavinin doktorlardan, 
umudun Allah’tan olduğunu an-
cak dertlerini hafifletecek derma-
nın ise o dönemler kalem, kâğıt ol-
duğunu ifade etti. İnsanlarla olan 
iç içe yaşamının verdiği tecrübey-
le, zamanla insanların dertlerini 
bu şekilde aktardığını dile getiren 
Gök’ün şimdiki hayali ise iyileşen 
kızının yerinde olan hasta aileleri 
için yol gösterici bir kitap yazmak! 
TOPLUMUN SIKINTILARINI ŞİİRLE-

RİNDE İŞLEDİ! 
Hadim’in Gerezli Mahallesi’n-

de doğup 1987 yılında İstanbul’da 

seyyar satıcılıkla hayata atılan 
Gök, sokakta yol almanın verdiği 
tecrübelere ilk kitabı olan ‘Nara’da 
yer verdiğini söylüyor. Kitabının 
içeriğinde gurbet, dağ, yörük ha-
yatı, yokluk ve hasret gibi konu-
larda şiirler olduğunu söyleyen 
Gök, “Şiirlerimde güzellikler değil; 
sıkıntılar var. Toplumun günlük 
hayatını, içimi dökerek anlatmaya 
çalışıyorum.” dedi.  

‘ŞİİRLERİMİN KİTABA 
DÖNÜŞECEĞİNİ HAYAL 

ETMİYORDUM’
Şiir yazmaya kızının kan kan-

seri (lösemi) olduğunu öğrendik-
ten sonra başladığını ifade eden 
Gök, “Yirmili yaşlarda, askerliğim-
de ele almış olduğum 20-25 şiirim 
daha var ancak bunların hiçbirini 
kitaba almaya gerek duymadım. 

Benim profesyonel manada ilk 
yazdığım şiirlerimi çaresiz kaldığı-
mı hissettiğim o dönemlerde yaz-
dım. 2016 yılında kızımın rahat-
sızlanması nedeniyle Antalya’da 
bir hastane sürecimiz oldu 5-6 yıl 

süren bu süreç biz de dertler bi-
riktirdi. Derdimizi, aklımıza gelen 
ne varsa -insanlara başka türlü 
anlatamayacağımızı düşünerek- 
kağıtlara anlattık. Derdimizi kağıt-
lara dökmek için mısralar yazma-
ya başladık. Bu durumu fark eden 
Mehmet Seviş abim vesilesiyle 
bir kitap yazmaya başladık, önü-
müz bu şekilde açıldı. Daha sonra 
Sadık Gökce abimle birlikte kitap 
yazmamıza sebep oldular, şu anda 
bir tane kitabım var ve ikincisini 
çıkarmayı düşünüyorum ancak 
yine de bu şiirlerin bir kitaba dö-
nüşeceğini o dönemler hayal et-
miyordum” şeklinde konuştu. 

DERTLENME KORKUSU, 
YARIM BIRAKTIRDI! 

İkinci kitabının ağırlıklı olarak 
‘memleket’ konulu şiirlerden olu-

şacağını ifade eden Gök, lösemi 
sürecinde yazdığı şiirlerden olu-
şan bir kitap da yazmaya başladı-
ğını ancak acılar tekrar nüksettiği 
için yazmayı bıraktığını belirtti. Bu 
konuda bir hayalini aktaran Gök, 
“Kızımın yaşadıklarından dolayı 
bir kitap yazmayı düşündüm, ya-
rıya kadar da geldim ancak dert-
ler tekrar gözümün önüne geldiği 
için, kızımın da istememesi ile, 
yazmaya ara verdim. ‘Dertlenece-
ğiz’ korkusu başladı ve korkumuz-
dan ilerleyemedik! Ancak yine de 
bizim yaşadıklarımız başka insan-
lara tecrübe olsun ve gidecekleri 
yolları ezberlesinler diyerek bir 
kitap oluşturmak aklımızda var; 
inşallah bir gün bu hayali de ger-
çekleştiririz.” ifadelerine yer verdi. 
n HACER CEYLAN ZAMAN

Rasulullah miraçta yaşadı nice,
Namaz muştusuyla, Mekke’ye döndü 
aynı gece.
Yattığı yer dahi soğumamış sıcaktı,
Abdest aldığı su, leğende sallanırdı.

Kâbe de anlattı herkese miracı,
İnananlar sevindi, göz yaşı döktüler,
Müşrikler inanmadılar, itiraz ettiler,
Toplaştılar, O’nu yalancı çıkarmaya,
Gittiler, Hz. Ebubekir’e anlatmaya.

“Ebubekir doğru insandır,
Sözüne güvenilir” dediler,
“Gidip gelmiş Muhammed”
Olanı biteni anlattılar, 
Alay etmeye başladılar.

Hz. Ebubekir onlara cevaben:
“Muhammed söylediyse doğrudur, 
Güvenir iman ederim,
Her işine ve sözüne” 

Müşrikler: “Yürü gel yanına gidelim,
Onun dediklerini sen de duy” dediler.
Anlattı Allahın Rasulü, Hz.Ebubekir’e,
Ağlayarak sarıldı, tebrik etti emini.

“Mübarek olsun miracın”
”Bundan sonra senin adın, 
Ebubekir Sıddık’tır “ diyerek,
Sarıldı Rasulullah.

Böylece Hz.Ebubekire o gün,
Sıddık lakabını verdiler.
Nice insanlar imanla dolup taştılar,
Müşrikler, düşman olup inanmadılar.

Miraç böylece vuku buldu,
Çok güzel muştularla döndü Rasul,
Sevinç ve heyecanla içi doldu.
Yaralı, üzgün gönlü, çokk mesrur oldu..

Ay dahi, güneş dahi,
Nûrundan Muhammed’in,
Cümle şekerler tadı,
Tadından Muhammed’in.

“Ol Seyyidü’l kevneyn
Muhammed Mustafa’ya salavât!

Ol Resûlü’s-sekaleyn
Muhammed Mustafa’ya salavât!

Ol İmâmü’l-Haremeyn
Muhammed Mustafa’ya salavât!

Ol Ceddü’l Haseyn ve Hüseyn
Muhammed Mustafa’ya salavât!

Şefaat ya Rasulallah!
Meded ya Rasulallah!
Dahîlek ya Rasulallah!”

MİRAÇ DÖNÜŞÜ

haber@konyayenigun.com
FERDA BOZ GÜNERİ

Beyşehir’de turizm hamlesi

Kadınhanı’nda 2009 yı-
lından itibaren faaliyet gös-
teren Karış Karış Kadınhanı 
Derneği, 2024 yılı içerisinde 
gerçekleştirdiği faaliyetlerini 
kamuoyu ile paylaştı. Eğitim, 
sağlık ve sosyal yardımlaşma 
gibi birçok noktada faaliyet-
lerin olduğunun altını çizen 
Karış Karış Kadınhanı Der-
neği Başkanı Mustafa Aksu, 
“2024 yılı içerisinde sosyal 
yardımlaşma alanında 727 
gıda paketi dağıtımı, çocuk 
ve yetiştin olmak üzere 220 
ayakkabı ile 260 kıyafet dağı-
tımı, içerisinde kırtasiye seti 
de bulunan 72 okul çantası 
dağıtımı, 286 torba un dağı-
tımı, 731 çuval kömür dağıtı-
mı, 6 tanesi büyükbaş olmak 
üzere toplamında 94 kurban 
kesimi, yeni veya kullanıla-
bilir vaziyette olan 183 eşya 
dağıtımı yapıldığını belirtti. 
Ayrıca özellikle Ramazan ayı 
içerisinde gelen fitre, fidye 
ve zekâtların yer aldığı 551 
bin 363 TL nakdi yardımın 
da ailelere teslim edildiğini 
ifade etti.  

Aksu, dernek olarak sos-
yal yardımlaşma noktasında 
yapılan faaliyetlerde yaşa-
nılan en büyük problemin 
nakliye sorunu olduğunu be-
lirterek, “2024 yılı içerisinde 

kıymetli hayırseverlerimizin 
katkıları ile dernek bünye-
mize hizmet aracı teminini 
gerçekleştik ve araç temini 
noktasında sadece hayırse-
verlerimizden araç temini 
için bağış aldık. Zekât ve öşür 
gibi bağışları araç temini ko-
nusunda kullanılmadık. Bu 
konuda bütün hayırseverlere 
teşekkür ediyorum. Eğitim ve 
sağlık alanında yapılan anlaş-
malı kurumlar protokolleri ile 
bütün Kadınhanlı hemşeh-
rilerimizin faydalanabileceği 
19 anlaşmalı kurumumuz ile 
fiyat indirim anlaşmalarımız 
2024 yılı içerisinde geçerli 
olmuştur, aynı indirim uygu-
lamalarımız 2025 yılında da 
devam edecektir” dedi.  
n HABER MERKEZİ

‘Yaralara merhem 
olmaya çalıştık’

Mustafa Aksu

Kızına konulan lösemi teşhisinden sonra acısını deftere, kaleme anlatan Ahmet Gök şair oldu; ilk kitabını çı-
kardı. Gök, acının kendisine yazma isteği uyandırdığını ifade ederek toplumun sıkıntılarını da yazdığını söyledi  

Hastalık derdi kitap yazdırdı! 
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Bir süredir hastanede tedavi 
gören Eğitimci Yazar Remzi Karan-
fil’i öğrencileri ziyaret etti. Yarıyıl 
tatili olması dolayısıyla karnelerin 
aldığı gün, öğretmenleri Karanfil’e 
‘karne’ getiren öğrencilerinin yap-
tığı sürprizi Karanfil, sosyal medya 
hesabından paylaştı. ‘Öğretmenlik 
mesleğinin ne kadar kutsal oldu-
ğunu bir kez daha hatırlattınız’ no-

tuyla öğrencileriyle olan fotoğrafını 
paylaşan Karanfil’e öğrencilerinin 
takdim ettiği karnede ise not or-
talamasının ‘sonsuz takdir’; örnek 
insan olmayı öğretme notunun 
ise 100 olduğu görüldü. Eğitimci, 
yazar ve aynı zamanda Konya Ye-
nigün Gazetesi Yazarı olan Remzi 
Karanfil’e Allah’tan şifa diliyoruz.  
n HABER MERKEZİ

Valimiz İbrahim Akın, İller 
Bankası Konya Bölge Müdürlüğü-
nü ziyaret ederek Bölge Müdürü 
Sedat Yılmaz’dan kurumun ça-
lışmaları hakkında bilgi aldı. Vali 
Akın daha sonra Vali Yardımcısı 
Hacı İbrahim Türkoğlu, Bölge Mü-

dürü Yılmaz ve şube müdürleri 
ile değerlendirme toplantısı ger-
çekleştirerek İller Bankası Kon-
ya Bölge Müdürlüğünün ilimizde 
gerçekleştirdiği projeler ve yapıl-
ması planlanan çalışmalar hakkın-
da brifing aldı.  n HABER MERKEZİ

Dursun Ali Erzincanlı’dan 
‘En sevgiliye şiir dinletisi’

Vali Akın’dan İller Bankası 
Bölge Müdürü'ne ziyaret 

Ahmet Gök 

Adil Bayındır



Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) verilerine göre Türkiye 
genelinde konut satışları 2024 
yılında bir önceki yıla göre yüz-
de 20,6 oranında artarak 1 mil-
yon 478 bin 25 oldu. Konut satış 
sayısının en fazla olduğu iller 
sırasıyla 239 bin 213 ile İstan-
bul, 134 bin 46 ile Ankara ve 80 
bin 398 ile İzmir olurken, en az 
olduğu iller sırasıyla 755 ile Ar-
dahan, 958 ile Hakkari ve 999 
ile Bayburt olarak gerçekleşti. 
Konya’da geçen yıl satılan konut 
sayısı ise 37 bin 975.

İPOTEKLİ KONUT SATIŞLARI 23 
BİN 277 OLARAK GERÇEKLEŞTİ

Türkiye genelinde ipotekli 
konut satışları Aralık ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre yüz-
de 285,3 oranında artarak 23 bin 
277 oldu. 2024 yılında gerçekle-
şen ipotekli konut satışları ise bir 
önceki yıla göre yüzde 10,8 ora-
nında azalarak 158 bin 486 oldu. 
Toplam konut satışları içinde ipo-
tekli satışların payı Aralık ayında 

yüzde 10,9, 2024 yılında yüzde 
10,7 olarak gerçekleşti. Aralık 
ayında 5 bin 980; 2024 yılında ise 
38 bin 62 ipotekli konut satışı, ilk 
el olarak gerçekleşti.

189 BİN 360 KONUT 
EL DEĞİŞTİRDİ

Türkiye genelinde diğer ko-

nut satışları aralık ayında bir ön-
ceki yılın aynı ayına göre yüzde 
42,9 oranında artarak 189 bin 
360 oldu. 2024 yılında gerçek-
leşen diğer konut satışları ise bir 
önceki yıla göre yüzde 25,9 ora-
nında artarak 1 milyon 319 bin 
539 oldu.

İLK EL KONUT SATIŞ 
SAYISI 76 BİN 629 

OLARAK GERÇEKLEŞTİ
Türkiye genelinde ilk el ko-

nut satış sayısı aralık ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre yüz-
de 49,5 oranında artarak 76 bin 
629 oldu. İlk el konut satışları 
2024 yılında bir önceki yıla göre 
yüzde 27,6 oranında artarak 
484 bin 461 olarak gerçekleşti. 
Toplam konut satışları içinde ilk 
el konut satışlarının payı aralık 
ayında yüzde 36,0, 2024 yılında 
yüzde 32,8 oldu.

İKİNCİ EL KONUT 
SATIŞLARINDA 136 BİN 8 

KONUT EL DEĞİŞTİRDİ
Türkiye genelinde ikinci el 

konut satış sayısı aralık ayında 
bir önceki yılın aynı ayına göre 
yüzde 55,7 oranında artarak 
136 bin 8 oldu. İkinci el konut 
satışları 2024 yılında bir önceki 
yıla göre yüzde 17 ,4 oranında 
artarak 993 bin 564 olarak ger-
çekleşti. n EMİNE KILIÇ

HABER4

Karapınar'da sanayi sitesindeki 2. Etap Projesi onaylandı
Karapınar ilçesindeki sana-

yi sitesinin 2. Etap Projesi'nin 
onaylandığı bildirildi. Karapınar 
Belediye Başkanı İbrahim Önal, 
yaptığı açıklamada, Konya Bü-
yükşehir Belediye Başkanlığının 
bölgeye yalnızca yol çalışmala-
rı için 70 milyon lira değerin-
de yatırım yaptığını belirterek, 
belediye olarak sanayi sitesinin 
her yönüyle yanında oldukları-
nı vurguladı. Meke Küçük Sa-
nayi Sitesi Kooperatifi Başkanı 
Muharrem Güngör de projenin 
ülke ekonomisine büyük katkı 
sağlayacağını kaydetti. n AA

Konya İl Emniyet Müdürlüğü 
görevine kısa süre önce başlayan 
Emniyet Müdürü Maksut Yüksek, 
gece yarısı çeşitli şubelerde hem zi-
yaret hem de denetimlerde bulun-
du. Yüksek ilk olarak, Bosna Her-
sek, Dutlukır, Feridiye ve Lalebahçe 
Polis Merkezi Amirliklerini ziyaret 
ederek denetimlerde bulundu. Bu-
radaki personele başarılar dileyen 
Yüksek, daha sonra Narkotik Suç-
larla Mücadele Şube Müdürlüğü’nü 
ziyaret ederek yapılan çalışmalar 
hakkında bilgi aldı. İl Emniyet Mü-
dürü Maksut Yüksek, gecenin en 
son ziyaretini ise Göçmen Kaçakçı-
lığıyla Mücadele ve Hudut Kapıları 
Şube Müdürlüğü ile Çocuk Şube 
Müdürlüğü’ne yaptı. Yüksek, yapı-
lan çalışmalar hakkında bilgi alarak 
personele başarılar diledi. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

İl Emniyet Müdürlüğü görevine kısa süre önce başlayan Emniyet Müdürü Maksut Yüksek, gece yarısı çeşitli şubelerde hem zi-
yaret hem de denetimlerde bulundu. Yüksek, yaptığı basın açıklamasında şehirle ilgili çeşitli önlemlerin alınacağını söylemişti 

Emniyet Müdürü’nden 
gece yarısı denetimleri

Kadına yönelik 
şiddet, sadece birey-
sel bir sorun değil, 
aynı zamanda top-
lumsal bir yaradır. 
Bu yara, toplumun 
her kesiminde derin 
izler bırakmakta ve 
kadınların yaşamları-
nı olumsuz yönde et-
kilemektedir. Kadına 
şiddetle mücadele, 
sadece kadınların de-
ğil, tüm toplumun sorumluluğudur. 
Bu mücadele, toplumsal cinsiyet 
eşitliğinin sağlanması ve kadınların 
haklarının korunması için atılması 
gereken önemli bir adımdır.

Kadına yönelik şiddetin birçok 
farklı biçimi vardır: fiziksel, psiko-
lojik, ekonomik ve cinsel şiddet. Bu 
şiddet türleri, kadınların yaşam ka-
litesini düşürmekte, özgüvenlerini 
zedelemekte ve toplumsal hayata 
katılımlarını engellemektedir. Şidde-
tin her türü, kadınların temel insan 
haklarına aykırıdır ve bu nedenle 
kabul edilemezdir.

Kadına şiddetle mücadelede en 
önemli adımlardan biri, toplumsal 
farkındalığın artırılmasıdır. Eğitim 
kurumları, medya ve sivil toplum 
kuruluşları, bu konuda önemli bir 
rol oynamaktadır. Kadına yönelik 
şiddetin nedenleri ve sonuçları hak-
kında bilinçlendirme çalışmaları ya-
pılmalı, toplumun her kesiminde bu 
konuda duyarlılık oluşturulmalıdır. 
Ayrıca, şiddet mağduru kadınlara 
yönelik destek hizmetleri artırılmalı 
ve bu hizmetlere erişim kolaylaştı-
rılmalıdır.

Kadına yönelik şiddetle müca-
delede hukuki düzenlemeler de bü-
yük önem taşımaktadır. Kadınların 
haklarını koruyan yasaların etkin bir 

şekilde uygulanma-
sı, şiddet faillerinin 
cezalandırılması ve 
mağdurların ko-
runması için gerekli 
adımlar atılmalıdır. 
Ayrıca, şiddet mağ-
duru kadınların hu-
kuki süreçlerde des-
teklenmesi ve adalete 
erişimlerinin sağlan-
ması gerekmektedir.

Toplumsal cin-
siyet eşitliğinin sağlanması, kadı-
na yönelik şiddetin önlenmesinde 
önemli bir rol oynamaktadır. Kadın-
ların eğitim, istihdam ve sosyal ha-
yata katılımının artırılması, toplum-
sal cinsiyet rollerinin ve kalıplarının 
değiştirilmesi gerekmektedir. Bu 
süreçte, erkeklerin de aktif bir şekil-
de yer alması ve toplumsal cinsiyet 
eşitliği konusunda bilinçlendirilmesi 
önemlidir.

Kadına yönelik şiddetle müca-
delede, bireysel ve toplumsal dü-
zeyde atılacak adımlar büyük önem 
taşımaktadır. Her birey, kadına 
yönelik şiddetin önlenmesi ve mağ-
durların desteklenmesi konusunda 
sorumluluk almalıdır. Toplum ola-
rak, kadınların haklarını korumak ve 
onlara güvenli bir yaşam sunmak 
için birlikte hareket etmeliyiz.

Kadına yönelik şiddetle mü-
cadele, uzun soluklu ve kararlı bir 
çaba gerektirmektedir. Bu müca-
delede, her birimizin katkısı büyük 
önem taşımaktadır. Kadınların hak-
larını korumak, onlara güvenli ve 
eşit bir yaşam sunmak için hep bir-
likte çalışmalıyız. Unutmayalım ki, 
kadına yönelik şiddetle mücadele, 
daha adil ve eşit bir toplumun inşası 
için atılacak en önemli adımlardan 
biridir.

KADINA ŞİDDET: TOPLUMSAL 
BİR YARAYA KARŞI MÜCADELE

haber@konyayenigun.com
ENES CESUR

1 buçuk milyona yakın konut satıldı

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Tarımsal Girdi Fiyat 
Endeksini (Tarım-GFE) açık-
ladı. Tarım-GFE'de  2024 yılı 
Kasım ayında bir önceki aya 
göre yüzde 1,41 artış, bir ön-
ceki yılın Aralık ayına göre 
yüzde 29,72 artış, bir önceki 
yılın aynı ayına göre yüzde 
32,92 artış ve on iki aylık or-
talamalara göre yüzde 41,64 
artış gerçekleşti; yıllık yüzde 
32,92 arttı, aylık yüzde 1,41 
arttı. 

Ana gruplarda bir önceki 
aya göre, tarımda kullanılan 
mal ve hizmetler endeksin-

de yüzde 1,43 artış, tarımsal 
yatırıma katkı sağlayan mal 
ve hizmetler endeksinde yüz-
de 1,25 artış gerçekleşti. Bir 
önceki yılın aynı ayına göre 
tarımda kullanılan mal ve 
hizmetler endeksinde yüzde 
31,52 artış, tarımsal yatırıma 
katkı sağlayan mal ve hizmet-
ler endeksinde yüzde 41,65 
artış gerçekleşti.  Yıllık değişi-
min en yüksek olduğu alt grup 
yüzde 61,87 artış ile diğer mal 
ve hizmetler, aylık değişimin 
en yüksek olduğu alt grup 
yüzde 2,36 artış ile hayvan 
yemi oldu. n TÜLİN ŞEKER

Tarım-GFE’de aylık değişimin 
şampiyonu hayvan yemi! 
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Saadet Partisi Çumra 8. Olağan 
ilçe Kongresi Çumra Kültür Merke-
zinde yoğun katılımla gerçekleşti. 
Saadet Partisi İlçe Başkanı Kasım 
Baş, kongrede yerini Abdullah 
Acar’a bıraktı. Kongre’ye Saadet 
Partisi İl Başkanı Mehmet Demirel, 
il başkan yardımcıları ve siyasi parti 
ilçe başkanları ve çok sayıda vatan-
daş katıldı. Kasım Baş; “Bugüne ka-
dar görev süresinde yanımda olan 
tüm arkadaşlarıma teşekkür edi-
yorum bugün görevimizi Abdullah 
başkanımıza devrediyoruz. Allah 
yardımcısı olsun” dedi.

‘MİLLİ GÖRÜŞ'ÜN İLKELERİNİ 
YAŞATARAK İNSANLIĞA UMUT 

OLMAK’
Yeni başkan Abdullah Acar, il-

çedeki Milli Görüş’ün temellerini 
güçlendiren eski başkan Baş’a te-
şekkür ederek, “Gerçekleştirmiş ol-
duğumuz bu kongremizde yapılan 
istişareler sonucunda bizleri bu zor 
göreve layık gören il teşkilatımıza 
ve il başkanımıza huzurlarınızda çok 
teşekkür ederim. Çumra ilçe baş-
kanlığı vazifesi benim için hem bir 
onur, hem de büyük bir sorumluluk-
tur. Böyle aziz bir davanın mensup-
ları olarak, makamların birer araç 
olduğunu, asıl hedefin ise halka hiz-
met ve Hâkk’a hizmet olduğunu çok 
iyi biliyoruz. Merhum liderimiz Prof. 
Dr. Necmettin Erbakan hocamızın 
söylediği gibi “Hakkı üstün tutmak 
bizim şiarımızdır.” bizde de bu an-
layışla, hep birlikte el ele vererek 
Çumra'mız için canla başla çalışma-
ya devam edeceğiz.

Değerli dava kardeşlerim, bu 
kutlu yolculukta hepimizin omuzla-
rında büyük bir sorumluluk var; her 
daim hakkı savunmak, adaleti gö-
zetmek ve Milli Görüş'ün ilkelerini 
yaşatarak insanlığa umut olmaktır. 
Bugün bu görevi üstlenirken, yalnız-
ca bir başkan değil, bu davanın bir 
hizmetkârı olduğumu bir kez daha 
ifade etmek isterim. Teşkilatımızın 
bize olan güvenine ve desteğine la-
yık olabilmek için azim ve gayretle 
çalışmaya, bu yolda gece gündüz 
mücadele etmeye hep birlikte Çum-
ra’mız için çalışmaya söz veriyorum. 
Bu görevde başarıya ulaşmanın 
anahtarı birlik içinde, istişare ile ha-
reket etmektir. Her birimizin bu da-
vanın bir parçası olduğunu bilerek, 
gönül gönülle vererek çalışacağız. 
Rabbim bizlere, her adımda hakkı 
ve hakikati savunmayı ve Çum-
ra'mıza faydalı olmayı nasip eylesin. 
Bu zorlu görevde sizlerin samimi 
duaları, maddi ve manevi destek-
lerine her zaman ihtiyacımız var 

destekleriniz bizlere güç ve kuvvet 
verecektir. Bu bağlamda sözlerime 
son verirken şunu ifade etmek isti-
yorum Erbakan hocamızın da söyle-
diği gibi; ‘Zafer inanlarındır ve zafer 
yakındır.’ Olağan ilçe kongremizin 
hayırlara vesile olmasını Allah’tan 
niyaz ediyor, hepinizi hürmet ve 
muhabbetle selamlıyorum.” dedi. 

‘GEÇİCİ GÜNDEMLER ÇOK 
FAZLA OYALANMADAN 

AMACIMIZA KOŞMALIYIZ’
Kongrede Konuşan İl Başkanı 

Mehmet Demirel, ülke ve dünya 
gündemine dair birçok konuya de-
ğindi. Demirel, “En düşük emekli 
maaşı 14 bin 600 TL bu ülkede açlık 
sınırı 23 bin TL sen neyi konuşuyor-
sun bu söylemiş olduğum 23 bin TL 
TÜİK’in rakamı hani kendilerinin 
ayarlamış olduğu enflasyonlardan 
sen bir insana 15 bin TL maaşın na-
sıl layık görebilirsin” dedi. İl Başkanı 
Mehmet Demirel, “Prosedür gereği 
üç yılda bir kongreler olur işin res-
miyeti yerine getirilir ancak bakıldığı 
zaman çalışmalar kesintiye uğrama-
dan Başladığı gün gibi devam eder 
gider. Tabii ki gitmesi de gerekir as-
lında bu çalışmalar yeni başlayan ça-
lışmalar değil 1969 yılında Erbakan 
hocamızın yola çıkarken bağımsız 
milletvekili olduğu Konya’da baş-
lamış şimdiye kadar devam etmiş 
Allah nasip ederse bundan sonra da 
devam edip gidecektir. Ancak bura-
da önemli olan husus şudur günlük 
geçici gündemlerin arkasına takıl-
madan, geçici gündemler çok fazla 
oyalanmadan hedefimizle amacımız 
ne ulaşmamız gereken nokta! Ne 
istikametimiz ne hedefe kilitlemek 
lazım hedefe kilitlemediğiniz zaman 
gündemler gelip geçicidir bugün bu 
gündem vardır yarın öbür gündem 
bugün Suriye vardır yarın Irak öbür 
gün Libya vardır öbür gün başka bir 
şey ancak hedef nedir hedef burnu 
kanamaya tüm dünya mazlumla-
rına sahip çıkmak Kur’an’ın hedefi 
İslam’ın hedefi de budur zannetme-
yin ki Kur’an sadece Müslümanlar 
için inmiş bir kitaptır sakın böyle 
düşünmeyin yanılırsınız doğru dün-
yada şu anda 2 milyarın üzerinden 
Müslüman nüfusu var ancak bu 
2 milyar Müslüman şu anda aynı 
zamanda tüm dünyadaki mazlum-
lardan da sorumlu bunu kafanızın 
bir yerine mutlaka yazın mazlum 
olan herkesin yardımcısı olmak zo-
rundayız biz Müslümanlar olarak 
çünkü Kur’an kerim bunu emreder 
niye böyle bir giriş yaptık yani he-
defimizi bilmek lazım doğru Tür-
kiye bizim sevdamız Türkiye bizim 

vazgeçemeyeceğimiz bir unsur biz 
Türkiye vazgeçemeyeceğimiz uzun 
süre ama bu ülkede yaşayan insan-
lar olarak bu ülkede yaşayan milli 
görüşçüler olarak tüm dünyadaki 
insanlardan sorumluyuz. Çünkü 
biz diyoruz ya önce yaşanabilir bir 
Türkiye’yi kuracağız diyoruz yani 
yaşanabilir bir Türkiye’nin kurulma-
sı çok sıradan bir şey değil bakınız 
çok sıradan bir şey değil görüyorsu-
nuz son görüşmelere baktığımızda 
ülkemizde şu anda ciddi ekonomik 
sıkıntılar var ciddi ekonomik kriz-
ler var ve şu anda maalesef ülkeyi 
yöneten iktidar sahipleri bakın ikti-
dar sahipleri diyorum AK Parti de-
miyorum iktidar bir tane partiden 
oluşmuyor bunu asla kafanızdan 
çıkarmayın. Bugün iktidar derken 
neyi kast ediyoruz biliyor musunuz 
AK Parti’yi de kastediyoruz MHP’yi 
de kastediyoruz Yeniden Refah Par-
tisi’ni de kastediyoruz Büyük Birlik 
Partisi’ni de kastediyoruz Hüda-

par’ı de kastediyoruz bunun hepsi 
şu anda yaşanan durumun veba-
lin altındalar bunu asla unutmayın 
onun için de biz yiyoruz ki hükümet 
partileri görüyorsunuz en son işte 
yılbaşı geldi ülkemiz zaten ciddi 
bir ekonomik sıkıntıdan ekonomik 
girdaptan geçiyor emeklimiz asga-
ri ücretimiz bekliyor işte hükümet 
onlara bir zam belirledi gerçekten 
çok acı insanlara teklif edilmesinin 
utanılması gereken bir zammı maa-
lesef halkımıza verdi. bakınız utanıl-
ması gereken diyorum öyle bir üc-
reti siz bu halka teklif edemezsiniz 
çünkü bu halk Osmanlı’nın mirasını 
taşıyor siz bu halkı bu ücretlerle eze-
mezsiniz ama hiçbir şeyi gündeme 
almadılar ve bunu utanmadan teklif 
ettiler maalesef dediler ki en düşük 
emekli maaşı 14 bin 600 TL karde-
şim bu ülkede açlık sınırı 23 bin TL 
sen neyi konuşuyorsun bu söylemiş 
olduğum 23 bin TL TÜİK’in rakamı 
hani kendilerinin ayarlamış olduğu 

enflasyonlardan sen bir insana 15 
bin TL maaşın nasıl layık görebilir-
sin bu insan nasıl geçinecek nasıl bir 
evde oturacak nasıl bir kira ödemesi 
yapacak neyle geçinecek bu insanın 
torunu gelse dese ki ya dede bana 
bir bisiklet alsan karne hediyesi ola-
rak dese bugün bir bisikletin fiyatı 8 
bin TL – 10 bin TL nasıl alacak kıy-
metli kardeşlerim bakın bunu asla 
unutmayın bunların altında yatan 
başka sebepler var zannetmeyin bu 
ülke fakir bir ülke değil bakın bunu 
kafanızdan silin bu ülke çok zengin 
bir ülke yeraltı kaynaklarıyla yerüstü 
kaynaklarıyla doğal zenginlikleri ile 
bu ülke çok zengin bir ülke bakınız 
2024 yılında geçen sene bu ülke Bir 
trilyon 250 Milyar TL faizciye tefe-
ciye para ödedi biliyor musun peki 
2025’te ne ödeyecek biliyor musu-
nuz Bir trilyon 950 Milyar TL tabi 
şimdi şöyle düşünüyor olabilirsiniz 
tabi paradan hani altı sıfır atıldı ya 
altı sıfır atılınca bazen kafamız ra-

kamlara erişmiyor rakamlara ermi-
yor bu paralar bize küçük paralar 
gibi geliyor bazen şöyle hesaplayın 
bu hükümet 22 yıldır iktidarda 22 
yıldır faize tefeciye Ödemiş olduğu 
para kaç para biliyor musun 540 
milyar $ 540 milyar $ diyorum bak 
peki 540 milyar dolarla kaç tane da-
ire yapılır biliyor musunuz ev yapılır 
kaç tane hane yapılır biliyor musu-
nuz 7 milyon daire var 7 milyon bu 
sadece tefeciye verilen para verilen 
para 7 milyon ev kişi başı ev başı bir 
evde beş kişi yaşasın altı kişi yaşa-
dığını düşünün bakın bir evde anası 
babası üç tane ya da dört tane de 
çocuğunun olduğunu düşünün 35 
milyon insan için barınma yeridir 
yani bu faize ödenen para bu para 
böyle bir para onun için bu ülke 
zengin tefeciye var faizi var devletin 
itibarından asla taviz yok gidilirken 
her yere son model uçaklarla bir 
uçakla değil beşer altışar uçaklarla 
aileyle değil sülale ile gidilip gelini-
yor ama maalesef bu halka bir maaş 
bile çok görülüyor oysa bu maaşı 
alsa ne yapacak mesela emekli bir 
kardeşimiz maaşı alsa ne yapacak 
kendisine Porsche araba mı alacak 
bugün Porsche arabayı alıp da para-
yı yurtdışına mı aktaracak oysa bunu 
alacak içeride harcayacak bu parayı 
bu parayı yine ekonomiye dönecek 
yani yine devlet kazanmış olacak 
ama maalesef devlet bunu halkına 
şu anda devletler kastım hükümet-
ler tabii ki bunu halkına maalesef 
çok görüyor ve açlık sınırının altın-
da bir rakamla vatandaşlarını ge-
çinmeye zorluyor bu gerçekten çok 
acı bir şey ben bazen düşünmüyor 
değilim sanırım hükümet vatandaş-
ları parayla terbiye etmeye çalışıyor 
Allah esirgesin nasıl olsa biz verir-
sek çıkarmazlar konuşmazlar biz ne 
söylersek yaparlar işte yok başkaları 
maaş ödeyemez biz öderiz diyerek 
halkı bir kıvamda tutmaya çalışı-
yorlar onun için de biz yaşanabilir 
bir Türkiye derken öncelikle bunu 
kastediyor insanlar huzur içinde ya-
şasın insanlar ezik olmasın insanlar 
ben ev kirasını nasıl ödeyeceğim 
demesin insanlar ben şunu çocuk-
larım yaparken ya ben oraya katkı-
da bulunamıyorum diye ezilmesin 
evine misafir davet edemiyor çünkü 
misafire ikram edecek bir şeyi alma 
gücü yok böyle bir şey yaşamasını 
istiyor onun için yaşanabilir bir Tür-
kiye diyoruz yaşanabilir bir Türkiye 
olmadan sizin yeni bir dünya kurma 
hedefiniz asla olamaz siz dünyaya 
hüküm edemezsiniz.” şeklinde ko-
nuştu. n HABER MERKEZİ

Saadet Partisi’nin 8. Olağan İlçe Kongresi’nde görev değişimi yaşandı. Saadet Partisi İlçe Başkanı Kasım Baş, 
kongrede yerini Abdullah Acar’a bıraktı. Acar, Milli Görüş’ün ilkelerini yaşatarak insanlığa umut olacaklarını söyledi 

Saadet Çumra’da görev değişimi! 

İşcan'dan İl Milli Eğitim Müdürü Yiğit’e ziyaret Sarayönü’nde aile ve çocuk
etkinlikleri devam etti 

Sarayönü ilçesinde ‘Aile İçi 
İletişimde Fıtrat Farklılıkları ve 
Sevgi Dili’ etkinliği düzenlen-
di. İnsan Hak ve Hürriyetleri 
(İHH) İnsani Yardım Vakfı Ka-
dın Kolları tarafından Düğün 
Salonu'ndaki programa eğitim-
ci ve klinik psikolog Sümeyra 
Bilgiç konuşmacı olarak katıldı. 
Sunumun ardından program 
sona erdi.

SİHİRBAZLIK 
GÖSTERİSİ YAPILDI

Sarayönü'nde öğrencilere 
karne hediyesi olarak sihirbaz-

lık gösterisi düzenlendi. Saraç 
Mahallesi Muhtarlığı tarafından 
düğün salonunda sihirbazlık 
gösterisi yapıldı, ikramda bulu-
nuldu. Muhtar Ömer Kara, bu 
tür organizasyonların devam 
edeceğini belirtti.

HARÇLIKLARINI BAĞIŞLADI
Sarayönü'nde ilkokul öğ-

rencisi Zeynep Büşra Yalçın, 
harçlıklarını bağışladı. Yalçın, 
bağışını sınıf öğretmeni eşliğin-
de İHH'nın Sarayönü temsilcisi 
Salman Öztürkçü'ye teslim etti. 
n İHA

Yunak İlçe Milli Eğitim Müdü-
rü Mahmut İşcan, İl Milli Eğitim 
Müdürü Murat Yiğit'i ziyaret etti. 
Yunak İlçe Milli Eğitim Müdü-
rü Mahmut İşcan, Konya İl Milli 
Eğitim Müdürü Murat Yiğit'i ma-
kamında ziyaret ederek eğitim 
alanındaki projeler, yatırımlar ve 
çalışmalar hakkında detaylı bilgi 
verdi. İlçe Milli Eğitim Müdürü 
İşcan, İl Müdürü Yiğit'e destek-
lerinden dolayı teşekkür etti ve 
Yunaktaki eğitim faaliyetlerinin 
gelişim sürecine dair görüş alış-
verişinde bulundu. İl Müdürü 
ziyaretinden sonra İl Milli Eği-

tim Müdür Yardımcısı Mustafa 
Yılmaz ile bir araya gelen İşcan, 
okullarda yapılan yatırımlar ve 

devam eden bakım onarım ça-
lışmaları hakkında bilgilendir-
melerde bulundu. İşcan'ın il milli 

eğitim ziyareti, yapılan diğer zi-
yaretlerin ardından sona erdi. 
n HABER MERKEZİ
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Aksaray'da avlanmak için 
araziye çıkan kişinin ihbarı 
üzerine olay yerine sevk edi-
len AFAD ekiplerince yapılan 
ölçümlerde yüzde 5 oranında 
karbondioksit gazı tespit edil-
di.

Olay, merkeze bağlı Se-
vinçli Köyü Kireçlik mevkiinde 
meydana geldi. Edinilen bilgi-
ye göre, avlanmak için araziye 
çıkan Cemil K., bölgede ağır 
bir koku fark ederek durumu 
112 Acil Çağrı Merkezi'ni bil-
dirdi. İhbar üzerine olay yeri-
ne AFAD ekipleri sevk edildi. 
Kimyasal, Biyolojik, Radyolojik 
ve Nükleer (KBRN) uzman-
larından oluşan ekip, özel ci-
hazlarla yaptıkları ölçümlerde 
yüzde 5 oranında karbondiok-
sit gazı (boğucu gaz) tespit etti.

Yetkililer, bu oranın insan 

sağlığı için ölümcül olabilece-
ğini belirtti. Gazın havaya ka-
rıştığını ve bölgenin güvenli 
hale getirilmesi için çalışma-
ların sürdüğünü ifade eden 
AFAD yetkilileri, “Yaptığımız 
ölçümler, bölgedeki gaz se-
viyesinin tehlikeli boyutlarda 
olduğunu gösteriyor. Araştır-
malarımız devam ediyor. Va-
tandaşlarımızın bu bölgeden 
uzak durmaları önem arz edi-
yor” açıklamasında bulundu. 
Karbondioksit gazının kaynağı-
nı tespit etmek için detaylı in-
celemeler başlatılırken, çevre 
sakinlerine de bölgeye yaklaş-
mamaları yönünde uyarılar ya-
pıldı. Uzmanlar, bu tür gazların 
yoğun olduğu alanlardan uzak 
durulması ve yetkililerin bilgi-
lendirilmesi gerektiğini hatır-
lattı. n İHA

Aksaray'da tehlikeli 
gaz, ekipleri alarma geçirdi

Bu Gazete Basın Meslek İlkeleri’ne uymaya söz vermiştir 
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Türk Kızılay ve AFAD, İsra-
il'in saldırılarının başladığı 7 Ekim 
2023'ten itibaren Gazze'ye gıda, hij-
yen, barınma ve tıbbi malzemeler 
taşıyan 11 "İyilik Gemisi" ulaştırdı. 
Kıtlıkla mücadele eden Filistinliler 
için bu tarihten sonra 3,7 milyon 
öğün yemek desteği veren Kızılay 
ekipleri, su ihtiyacının karşılanması 
için de yoğun çaba gösterdi. Türk 
Kızılay'ın bölgedeki girişimleriyle 
geçen yıl kasımdan bu yana tan-
kerlerle 1000 ton suyun dağıtımını 
gerçekleştirdi.

SURİYE'YE YARDIMLAR
2011'de başlayan iç savaştan 

etkilenen Suriyelileri de yalnız 
bırakmayan Türk Kızılay, hem 
Türkiye'ye sığınan hem de ülke-
lerinde kalan mağdurlara yardım 
eli uzattı. Baas rejimi ve lideri 
Beşşar Esed'in devrilmesinin ar-
dından gönüllü olarak ülkelerine 
dönen Suriyeliler için sınır kapıla-
rında sıcak çorba, gıda ve içecek 
ikramında bulundu. Ekipler, yeni 
dönemde Suriye'nin farklı böl-
gelerindeki 386 bin 816 ihtiyaç 
sahibine, 15 binden fazla gıda 
kolisi, 584 bin gıda malzemesi ve 
10 bin 600 ton ekmeklik un ulaş-

tırdı. Çalışmalar kapsamında 127 
bin 152 kişiye barınma, giyim ve 
kış yardımı, 52 bin 770 kişiye de 
temiz su, çocuk bezi ve hijyen pa-
keti desteği sunuldu.

‘SU KONUSUNDA ÇOK 
CİDDİ SIKINTI YAŞANIYOR’

Türk Kızılay Genel Başkanı 
Fatma Meriç Yılmaz, Gazze'nin ku-
zeyinde 10 bin, güneyinde ise 15 
bin kişilik olmak üzere 2 aşevinde 
günlük 25 bin kişilik sıcak yemek 
hazırladıklarını söyledi. Filistin hal-
kının temiz suya erişimde büyük 
sıkıntı yaşadığına dikkati çeken Yıl-
maz, Mısır ile Gazze arasındaki Re-
fah Sınır Kapısı'nın kapatılmasının 
ardından su sevkiyatının aksadığını 
anlattı.

Yılmaz, su sorununu yereldeki 
girişimlerle çözmeye çalıştıklarını 
belirterek, "Su konusunda içeride 
çok ciddi sıkıntı yaşanıyor. Sosyal 
medyada da herkes görüyordur. Ka-
sımdan sonra işbirliğiyle tankerlerle 
su dağıtmaya başladık. Öncesinde 
paketli su gönderebilme imkanımız 
vardı ama kapılardaki sıkıntılardan 
dolayı tankerlerle dağıtıyoruz. Şu 
ana kadar 1 milyon litre suyu da-
ğıtabilmiş durumdayız. Su operas-

yonuna her gün devam ediyoruz." 
diye konuştu.

Ateşkes sürecine değinen Yıl-
maz, "Kapılar açıldığı, güvenlik te-
sis edildiği anda oraya koşacak gö-
nüllülerimiz, doktorlarımız, hepsi 
hazır. Teyakkuzda bekliyoruz." dedi.

‘SURİYE KIZILAYI'NIN 
KAPASİTESİNİ GÜÇLENDİRECEĞİZ’

Yılmaz, Suriye'de iç savaşın 
başladığı 2011'den itibaren 3 mil-
yon kişiye destek verdiklerini, yeni 
dönemde Suriyelilere umut olmayı 
sürdüreceklerini anlattı. Suriyelile-
rin ülkelerine "gönüllü, güvenli ve 

onurlu" dönüşlerine yönelik proje-
ler hazırladıklarını dile getiren Türk 
Kızılay Genel Başkanı Yılmaz, şun-
ları kaydetti:

"Gıda kolileri ve kışlık battaniye-
lere ihtiyaç duyulan bir aşamadayız. 
Kuzeydeki kapasitemizi oraya kay-
dırarak yine bağışçılarımızın verdiği 
emanetleri oraya ulaştıracağız. İhti-
yaca özel proje geliştirerek bir taraf-
tan Suriye Kızılayı'nın kapasitesini 
güçlendireceğiz. Nihayetinde orayı 
Suriye Kızılayı'na bırakıp döneceği-
miz uzun süreli bir program başla-
dı diyebiliriz. Bu en az birkaç sene 
sürecektir. Bunu senelerce, değişen 
ihtiyaçlara göre revize ettiğimiz, 
farklılaştırdığımız, farklı kaynaklar 
aradığımız ve eğitimlerle, psikosos-
yal destekle desteklediğimiz büyük 
projeden bahsediyoruz. Bunu da 
alnımızın akıyla mutlaka yapacağız. 
Süreç bittiği zaman artık güneyi-
mizde bize dost, kardeş, birçoğu 
dilimizi konuşan halkın yaşadığı ve 
Türk halkının onlara yaptıklarını 
hiç unutmayan bir devletle komşu 
olmuş olacağız." Yılmaz, Türk Kızı-
lay'ın yardıma ihtiyacı olan herkesin 
yanında olmaya devam edeceğini 
sözlerine ekledi.  n AA

İsrail'in saldırılarından etkilenen Gazze'deki Filistinlilerin yaralarının sarılması için insani yardımları sürdüren 
Türk Kızılay, 61 yıllık Baas rejiminin devrildiği Suriye'de de yeniden toparlanma sürecindeki halka destek oluyor

Gazze'ye can suyu,
Suriye'ye umut! 

Fatma Meriç Yılmaz

Evinden 400 tabanca çıkan baba ve oğul tutuklandı Otomobil ile minibüs çarpıştı: 1 yaralı
Karaman’da minibüs ile oto-

mobilin çarpışması sonucu mey-
dana gelen trafik kazasında 1 kişi 
yaralandı.

Kaza, Şehit Metin Yiğittop Cad-
desi 817. Sokak üzerinde bulunan 
kavşakta meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, A.T. yönetimindeki 
70 DC 696 plakalı otomobil ile V.E. 
idaresindeki 70 AG 866 plakalı 
minibüs sokak üzerinde bulunan 
kavşakta çarpıştı. Kazada otomo-
bilde bulunan 78 yaşındaki A.Ö. 
yaralandı. İhbar üzerine olay yeri-
ne sağlık, polis ve itfaiye ekibi sevk 
edildi. Yaralı A.Ö., sağlık ekibinin 
olay yerinde yaptığı ilk müdahale-

nin ardından ambulansla kaldırıl-
dığı Karaman Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi'nde tedavi altına alındı.

İtfaiye ise motor kısmından du-

man çıkan otomobilin akü başlıkla-
rını söktü.

Kazayla ilgili tahkikat başlatıldı. 
n İHA

İl Emniyet Müdürlüğü'ne 
bağlı Kaçakçılık ve Organize Suç-
larla Mücadele Şubesi ekipleri 
tarafından düzenlenen operas-
yonda yüzlerce kaçak tabanca ele 
geçirildi. Olayla ilgili şüpheli baba 
ve oğlu tutuklandı.

14 Ocak 2025 tarihinde Kon-
ya Emniyet Müdürlüğüne bağlı 
Kaçakçılık ve Organize Suçlar-
la Mücadele Şube Müdürlüğü 
(KOM) ekipleri 6136 SKM suçu-
na yönelik yürütülen çalışmalar 
çerçevesinde Selçuklu ilçesinde 
bir ikamette kaçak silah stok-
landığını belirledi. Takip edilen 
şahısların malzemeleri il merke-

zinde üretip stokladıkları tespit 
edilirken, yapılan operasyonda 
suç unsurları ele geçirildi. İka-
mette yapılan aramada 400 adet 
tabanca bulundu. Tabancalara el 

koyan ekipler baba R.G. ve oğlu 
M.G.'yi gözaltına aldı. Şüpheli 
baba ve oğlu çıkarıldıkları mah-
kemece tutuklanarak cezaevine 
gönderildi.  n İHA

Partisinin il başkanları istişare 
toplantısında Cumhurbaşkanı Er-
doğan hakkında sarf ettiği sözler 
nedeniyle gözaltına alınan Zafer 
Partisi lideri Ümit Özdağ’a destek 
amacıyla Zafer Partisi Konya İl Baş-
kanı Emine Binnur Bulgan açık-
lama yaptı. Bulgan, Ankara’dan 
gözaltına alınarak İstanbul’a gö-
türülen Özdağ’a destek amacıyla 
şöyle konuştu: “Geceyi İstanbul 
Emniyetinde uygun olmayan ko-
şullarda geçiren ve avukatlarıyla 
görüşmesi engellenen Genel Baş-
kanımızın dosyası anlaşılamaz bir 

biçimde hala ele alınmamış ve 
kendisi ifade için bekletilmektedir. 

Bu kararla ikinci bir Ergenekon 
sürecinin başlatıldığı çok açık orta-
ya çıkmıştır. 

Halen Çağlayan Adliyesinde 
savcı ifadesi için bekletilen Genel 
Başkanımız Ümit Özdağ’ın yanın-
da olduğumuzu, haklı davamızda 
bizi susturmaları için hepimizi tu-
tuklamaları gerektiğini kamuoyu-
na duyurur ve Başkanımız serbest 
bırakılana kadar tüm teşkilatları-
mızın dimdik ayakta olacağını her-
kese ilan ederiz.”   n HABER MERKEZİ

Başkan Bulgan: Genel 
Başkanımızın yanındayız!

Aksaray'da define bulmak için 
kaçak kazı yapan şahıs, saman 
balyalarıyla gizlediği tünelde jan-
darma ekiplerince suçüstü yaka-
landı.

Eşmekaya İlçe Jandarma Ko-
mutanlığı ekipleri, ilçedeki bir 
arazide kaçak kazı yapıldığı bilgisi-
ne ulaştı. Ekipler 4 günlük teknik 
ve fiziki takip sonucu operasyon 
için düğmeye bastı. Adrese giden 
ekipler, saman balyalarıyla gizlen-

miş 2 metre derinliğinde yaklaşık 
36 metre uzunluğunda tünelde 
kazı yapan şahsı suçüstü yakaladı. 
Yapılan aramalarda 1 dedektör, 1 
görüntü ünitesi, 3 detektör arama 
başlığı, 1 arama çubuğu, 1 görün-
tü ünitesi ve detektör taşıma yele-
ği, 1 şarj adaptörü, 2 bakır çubuk 
ve birçok materyaller ele geçirildi. 
Gözaltına alınan şüpheli, işlemleri 
için Eşmekaya İlçe Jandarma Ko-
mutanlığına götürüldü. n İHA

Defineci, gizlendiği 
tünelde yakalandı
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Türkiye’nin ilk yerel televizyon spikeri olan ve 24 yıldır cilt bakımı ve güzellik uzmanlığını elinde bulunduran Esra Ay-
rancı, iş hayatındaki tecrübelerini aktarırken kadınların ancak aynada gördükleri görüntüden güç aldıklarına işaret etti 

Mesleki hayatına başladığı şeh-
re geri dönen Cilt Bakımı ve Güzel-
lik Uzmanı Esra Ayrancı, mesleğinin 
24. yılında Konya’da tekrar güzellik 
merkezi açmanın gururunu yaşıyor. 
Aynı zamanda Türkiye’nin ilk yerel 
televizyon haber spikeri olan Ay-
rancı, mesleki hayatının basından 
güzellik sektörüne eviriliş serüve-
ninden bahsetti. Güzellik uzmanla-
rının alanları dahilinde çalışmaları 
gerektiği konusundaki hassas dav-
ranışı ve titizliğinin getirisi olarak 
sektörde sevilen bir uzman olan 
Ayrancı, vatandaşların ise haklarını 
bilen, bilinçli birer tüketici olarak 
haklarını kullanmaları gerektiğini 
söyledi. 

‘AİLEMİN GÜZEL TÜRKÇE 
KONUŞMASI, İLK ÇALIŞMA 
HAYATIMDA ETKİLİ OLDU’ 

Konya Gazi Lisesi’nden mezun 
olduktan sonra ‘tesadüf eseri’ nite-
liğinde bir hikayeyle meslek hayatı-
na atılan Ayrancı, henüz 18 yaşında 
Türkiye’nin ilk yerel televizyon spi-
keri unvanına sahip oluyor. Daha 
sonradan eğitim hayatına devam 
eden Ayrancı, Konya’da dönemin 
Sun TV kanalının kuruluşuyla bir-
likte çalışma hayatına başlangıcını 
şu sözlerle ifade ediyor: “O dönem-
de Türkiye’ye ilk yerel bir televizyon 
kanalı olarak Konya’ya Sun TV ku-
rulmuş ve evimizin üst katına taşı-
nan, her gün selamlaşıp ‘iyi günler, 
iyi akşamlar’ dediğim kişinin Sun 
TV Genel Müdürü Tahir Kalfazade 
olduğunu öğreniyorum. Konya’da 
yeni kurulan televizyon kanalı için 
haber spikerine ihtiyaç var ancak iş 
başvurusu yapan kimse olmamış. 
Ben de eğitim hayatım boyunca 
sürekli olarak özel günlerde su-
nuculuk yapıp şiir okurdum. Özel 
olarak almış olduğum bir diksiyon 
eğitimim yok ancak ailemin konuş-
tuğu güzel Türkçe, bana spikerliğin 
kapılarını aralıyordu! Başvurumun 
kabulü sonucu işe başladım ve 
mesleğimin ikinci günü ilk röporta-
jımı Necmettin Erbakan ile yaptım.”

ETİK BULMADIĞI İÇİN BIRAKTI! 
Yaklaşık 32 yıl önce Konya’da 

basın sektöründe çalışma koşulla-
rını aktaran Ayrancı, yazılı basın-
daki kadın gazetecilerle gittikleri 
program ve haberlerde cinsiyeti 
dolayısıyla hiçbir baskı altında his-
setmediğini ve bunun sebebinin ise 
duruşuyla ilgili olabileceğini aktar-
dı. Gazetecilik mesleğini ardında 
bırakmasının ise etik ilkesiyle hare-
ket etmesinden kaynaklı olduğunu 
söyleyen Ayrancı, hayatının dönüm 
noktası ve en önemli kararlarından 
birini verdiği o anı ise şu ifadelerle 
aktarıyor: “İş hayatımın yaklaşık 1 
yıl sonrasında bir ilçenin belediye 
başkanı gelerek yapacağı miting ve 
konserler için sunucu istedi. Biz 3 
gün süren bu festival ve mitingler 
için Hadim’deydik. Yoğun 3 günün 
sonunda ekip olarak toparlanıp yola 

koyulacağımız esnada Hadim Be-
lediye Başkanı Mürsel Ayrancı Bey 
teşekkür ederek konuşmak istedi-
ğini söyledi ve bana evlenme teklifi 
etti. Tabi ben o anda kızmışım an-
cak hatırlamıyorum. Düşünmem 
için bana zaman tanıdığında tele-
vizyona her gün güller geliyordu 
ve biz o dönem bu gülleri haberde 
dekor olarak kullanırdık. O anları 
sonrasında gülerek hatırlayacaktık. 
Evlilik teklifini kabul etmemle bir-
likte siyasetle ilgilenen bir beyefen-
dinin eşinin gazeteci olmasının etik 
olmadığı düşüncesiyle sunuculuğu 
bıraktım.” 
‘O DÖNEMDE GÜZELLİK ALANINDA 
EĞİTİMLER ENSTİTÜDE VE DETAYLI 

OLARAK VERİLİRDİ’
Kendini geliştirmek amacıyla 

farklı kurslarda eğitimlerine devam 
eden Ayrancı, ilerleyen yıllarda da 
açık öğretim kamu yönetimi fakül-
tesinde kamu yönetimi programını 
bitiriyor. Güzellik uzmanlığı mes-
leğini seçme nedeni sorulduğunda 
ise ‘ben mesleği seçmedim, aslında 
meslek beni seçti’ cevabını veren 
Ayrancı, Konya’da kozmetik ma-
ğazası açtığında cilde göre hangi 
ürünü kullanmanın daha doğru ol-
duğunu öğrenmek amacıyla bir eği-
tim daha almaya karar vererek 11 
aylık ciddi bir eğitime tabi oluyor. 
Konya’da böyle bir eğitimin olma-
ması dolayısıyla Ankara’da bir ens-
titüde alanında, içlerinde uzman 
hekimlerin de bulunduğu ve ana-
tomi, alet teknolojisi ve kozmetoloji 
gibi eğitimlerin verildiği meşakkatli 
bir eğitim süreci yaşayan Ayran-
cı, böylelikle Konya’nın ilk güzellik 
merkezlerinden olan ve solaryumu 
Konya’ya ilk getiren kişi olmanın 
mutluluğunu da yaşıyor. 

4 KİŞİLİK SAĞLAM BİR EKİP! 
Cilt bakımı ve güzellik uzma-

nı olmasının yanı sıra usta öğreti-
ci olduğunu da söyleyen Ayrancı, 
eşinin işi dolayısıyla kendi işlerini 
İstanbul’a taşıdığını anımsatarak 
13 yıl sonra tekrar Konya’da mer-

kez açtığını ifade etti. 4 kişilik bir 
ekiple Meram Yeniyol’da bulunan 
merkez hakkında da bilgi veren 
Ayrancı, “Konya’da ilk açıldığımız 
yıllarda yalnızca kadınlara hizmet 
verirken şu anda çağın gerekliliği 
olarak erkeklere de hizmet vermek-
teyiz. 4 kişilik ekibimizle lazer epi-
lasyon, cilt bakımı, medikal el- ayak 
bakımı, ipek kirpik ve kalıcı makyaj 
gibi güzellik sektöründe kuaförlük 
hizmeti dışında ancak kanunen izin 
verilen ölçüde cihazlar kullanıyo-
ruz. Esra Ayrancı Güzellik Merkezi 
olarak amacına uygun hizmet ver-
meyi kendine düstur edinmiş, işini 
iyi yapmakla yükümlü olarak çalış-
malarımıza devam ediyoruz.” diye 
konuştu. 

GÜZELLİK MERKEZİLERİ KİŞİNİN 
SAĞLIĞINI KORUMAKLA MÜKELLEF!

Güzellik merkezilerindeki kont-
rolsüz artış ve birtakım nedenler 
nedeniyle mesleklerinin saygınlığı-
nı yitirdiğine işaret eden Ayrancı, 
tam anlamıyla eğitim almadan işini 
layıkıyla yapmayanlar insanlar ne-
deniyle işinin hakkını verenlerin de 
mağdur olduğunu belirtti. Ayrancı, 
bu sebeple güzellik uzmanlarının 
meslek tanımına uygun olarak ha-
reket etmesi gerektiğini bildirerek 
vatandaşları da bilinçli bir tüketici 
olmaları konusunda uyardı. Ayran-
cı, konuyla ilgili, Güzellik merkezle-
rinin kişinin sağlığını da korumakla 
mükellef olduğunu ifade eden Ay-
rancı, “Güzellik salonları bulaşıcı 
hastalıkların insandan insana geç-
mesini engellemek zorundadır ve 
bu bir kanuni görevdir. Yönetmeli-
ğe göre bir güzellik salonuna gittiği-
niz zaman sedye örtüsü, müşterinin 
yanında örtülmek zorunda! Soğuk 
hava üflemeli cihazlarda başlık ki-
şiye özel olmak zorunda. Ancak bu 
sektörde olmama rağmen her ge-
çen gün şaşırdığım şeyler duymaya 
devam ediyorum. Ayrıca güzellik 
uzmanı enjeksiyonla işlem yapa-
maz! Bu konuda vatandaşlar da 
bilinçli olmalı. Bu sebeple güzellik 

salonunun görevlerini yerine getir-
mesi kadar tüketicinin bilinçli olma-
sı da önemli.” dedi. 

‘AMACIMIZ KENDİLERİNİ 
İYİ HİSSEDEREK MERKEZİMİZDEN 

AYRILMALARI’ 
Gözü kara ve istikrarlı oluşunun 

başarı getirdiğine inanan Ayrancı, 
cesaret arayan kadınlara da ‘aca-
ba’ demeden istikrarlı bir şekilde 
çalışmaya davet etti.  Kadınların 
yalnızca aynada gördükleri kişiye 
güvenerek özgüvenlerini kazanma-
ları gerektiğini ifade eden Ayrancı, 
“Kadınların güç aldığı bir tek yer 
olmalı; o da ayna! Kadın, hayattaki 
kimseden güç almaz; aslında ka-
dın iyi hissederse hayata tutunur. 
Bir kadın sabah kalktığında ayna-
da kendini iyi hissetmezse o gün 
yaptığı yemekten de yaptığı işten 
de haz almaz; bu yüzden kadın iyi 
hissettiğinde yaptığı yemeğin bile 
tadı farklı olur. Biz de buraya gelen 
herkesin iyi hissederek buradan 
ayrılmasını amaçlıyoruz.” şeklinde 
konuştu. 

İLK ŞUBESİNDE İLK HEDEFİ 
MADDİ KAZANÇ OLMAYACAK! 
Şubeleşme konusundaki görüş-

lerini de paylaşan Ayrancı, seçim 
çalışmalarında eşinin yanında eşlik 
ettiği süreçte verdiği sözü unutma-
dığını dile getirerek ilk şubesini söz 
verdiği üzere Hadim’e açacağını 
söyledi. İlçeye bir güzellik mer-
kezi açmanın kazanç bakımından 
çok mantıklı olmayacağını ancak 
bu merkezin açılışının farklı bir 
sebebinin olduğunu belirten Ay-
rancı, konuyla ilgili şöyle konuştu: 
“Doğduğun ev kaderindir’ tezinin 
bir diziden ibaret olmadığını kırsal 
alanlarda yaşayan insanlara bak-
tıkça görmek mümkün. Hadim’de 
de işsiz ya da okuyamayan çok faz-
la genç kızımız var. Bu kızlarımı-
za mesleki yeterliliklerini kazanıp 
uzmanlıklarını alana kadar eğitim 
vererek onlara iş imkânı sağlamak 
istiyorum.” Geçmiş yıllarda sosyal 
sorumluluk projelerinde bulunan 
Ayrancı, geçmiş yıllarda olduğu gibi 
bugün de kemoterapi alan ya da 
kanser bireylere destek sağlamak 
istiyor. Bu konuda projesi olan ku-
rumlarla iş birliğine açık olduğunu 
ifade eden Ayrancı, içinde kadın 
ve çocukların bulunduğu her türlü 
sosyal sorumluluk projesi için ‘biz 
de varız!’ dedi. 

HAYAT BİR SİYASET! 
Yakın akrabaları ve eşi dolayı-

sıyla her zaman siyasetin içerisinde 
ancak siyasetten uzak bir yaşam 
sürdüğünü belirten Ayrancı, bu za-
mana kadar hiçbir siyasi üyeliğinin 
bulunmadığını söyledi. İnsanlarla 
olan ilişkilerde hayatın her alanının 
siyasetten ibaret olduğunu aktaran 
Ayrancı, bireysel olarak ilerleyen 
süreçte aktif siyasetin de içerisinde 
olabileceğinin sinyallerini verdi.  
n HACER CEYLAN ZAMAN

Gücümüz aynadakinden ibaret!

Esra Ayrancı



Çocuk Sağlığı ve Hastalık-
ları Uzmanı Dr. Mustafa Alper 
Aykanat, sıcak odada kalın giyi-
nerek yatan ve üstü örtülen ço-
cukların bağışıklığının düşerek 
hastalıklara açık hale geldiğini, 
soğuk ortamda uyuyan çocuk-
ların ise hastalık ve virüslere 
karşı dirençli olarak yetiştiğini 
söyledi.

Son dönemde dünya ge-
nelinde ve Türkiye özellikle 
çocuklardaki hastalık ve viral 
enfeksiyon vakalarında artış 
gözlemleniyor. Uzun süren bu 
hastalık süreci hakkında bilgi 
veren Medicana International 
Samsun Hastanesi Çocuk Sağ-
lığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. 
Mustafa Alper Aykanat, ailele-
rin çocukları olması gerekenden 
daha fazla sıcağa maruz bıra-
karak bağışıklıklarını düşürdü-
ğüne dikkat çekerek, sobalı ve 
köy evlerinde soğuk odada ide-
al sıcaklıkta uyuyan çocukların 
dirençlerini örnek göstererek 
ailelere uyarılarda bulundu.
“SICAK ODA, KALIN GİYSİ, YORGAN 
VE KALORİFER İLE ÇOCUĞUNUZUN 

HASTA OLMASI İÇİN BAŞKA BİR 
FAKTÖRE GEREK KALMIYOR”
Yapılan en büyük yanlışlar-

dan birinin çocukların gereksiz 
sıcaklıklara maruz bırakılması 
olduğuna değinen Çocuk Sağ-
lığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. 
Mustafa Alper Aykanat, “Bu 
dönem dünyada ve ülkemizde 
de ciddi derece artan öksürük, 
yüksek ateş, kusma ve ishal 
gibi bir salgın dönemi başla-
dı. Bu dönemde çocukların di-
renci düşmeyen ateşlerinden 
dolayı ailelerimiz ciddi panik 
durumundalar. Bu durumdaki 
çocuklara yapılması gereken 
dengeli beslenme ve gece bes-
lenmesi olmadan uyumaları. 
Serin bir ortamda, oda sıcak-
lığının 22 dereceyi geçmediği 
bir ortamda uyumalarını sağla-
maktır. Çünkü mukozalar (sü-
mükdoku) kaloriferle beraber 
sıcak ortamda çocukların ağız 

ve burunlarının kurumasına 
neden oluyor. Burnunu kulla-
narak filtre görevi yapamayan 
çocuk da ağzını açıyor ve mik-
robik enfeksiyonların da üreme 
hızı artıyor. O yüzden ev sıcak-
lıklarının 22 derecenin üstüne 
çıkmaması gerekiyor. Kalorifer 
başlı başına bir sıkıntı. Çocuk-
ları sıkı giydirip, üstünü örtüp, 
tulum giydirip, kaloriferin yanı-
na koyduğunuzda çocuğunuzun 
hasta olması için başka bir fak-
töre gerek kalmıyor. Bir de gece 
yemek yiyip yattıysa mideden 
ağza gelenler dahil olmak üze-
re sıcak ortamda savunmasız 
kalan çocuğun bünyesinde mik-
roplar çok hızlı ürüyor. Serin or-
tamda uyumak, dengeli beslen-
mek, vücudun hatalıklara karşı 
bağışıklık geliştirmesinde yar-
dımcı olacak bir mekanizmadır. 
Bu önlemlere rağmen yine bir 
hastalık oluşmuşsa antivirüs 
(viral tedaviler) ya da maalesef 
antibiyotik tedaviler de vermek 
durumunda kalabiliyoruz” dedi.

“SOĞUKTA UYUYAN ÇOCUKLAR 
HASTALANMAZ VE SAĞLIKLI 

BÜYÜRLER”
İdeal oda sıcaklığı olan 22 

derecede uyutulan çocukların 

hastalıklara karşı dirençli bü-
yüdüğüne değinen Uzm. Dr. 
Mustafa Alper Aykanat, “Köy 
şartlarında veya sobalı evlerde 
baca tütmesin, soba zehirlen-
mesi olmasın diye belli bir saat-
ten sonra sabaha kadar sobaya 
yakıt koymayız. Serin ortamda, 
yorganın altında, baş dışarıda 
olacak şekilde, ailelerimize göre 
çok soğuk ama bize göre olma-
sı gereken serinlikte uyumaları 
mükemmel bir durum. Bahset-
tiğimiz ortam şartlarında uyu-
yan çocuklar hiç hastalanmaz-
lar, çok sağlıklı büyürler. Bunu 
sosyal medyada da sıklıkla gö-
rüyoruz. İskandinav ülkelerin-
de, Almanya'da, Hollanda'da 
ve birçok ülkede çocuklar park-
larda, balkonda veya dışarıda 
bahsettiğimiz şekilde uyutulan 
çocuklar görüyoruz. Bu çocuk-
larda mükemmel bir bağışık-
lık kazanmasına neden oluyor. 
Sıcak, bağışıklığın en büyük 
düşmanıdır. Soğuk ise her za-
man mükemmel bir bağışıklık 
dostudur. 22 derece sıcaklıkta 
insanlar nasıl giyindiklerine bir 
baksınlar. 22 derece mükem-
mel bir sıcaklıktır. Psikolojik 
olarak aileler, 'acaba çocuğum 

üşür mü?' düşünmesinden kay-
naklanıyor. Dışarısının eksi 30 
derece olması bizim için önemli 
değil. Odanın ortamının 22 de-
rece olması, DSÖ'ye göre ise 18 
derece olmasında bile mükem-
mel bir uyku alınıyor. Kısacası 
‘çocuk üşür' içgüdüsüyle sıkı 
giydirilmek 22 derecede bile 
çocuğun sıvı kaybetmesine ne-
den olur. Sezaryen olan anne-
ler ve ameliyata giren insanlar 
hatırlarsa ameliyathanelerde 
üşürler. Ameliyathaneler çok 
soğuktur. Bu imkansızlıktan 
dolayı değil, mikrop üremesin, 
hijyeni olsun diye böyle yapı-
lır. 37 derece sıcaklıktaki anne 
karnından sıcak bebeği, anne-
nin bile dişlerinin soğuktan kit-
lendiği, titrediği soğuk ortama 
alınması bile bizim ne kadar 
soğuk bağışıklığına önem gös-
terdiğimizi tıbbi açıklamasıdır” 
diye konuştu.

Hastalıktan korunma yön-
temlerinin başında el temizliği 
ve aşıların da önemli rol oyna-
dığını ifade eden Uzm. Dr. Ay-
kanat şunları söyledi:

“Orta kulak iltihabı da bu 
dönemde sık karşımıza çıkıyor. 
Çok ciddi şekilde 'influlenza' 
dediğimiz virüs enfeksiyonlara 
ortaya çıkmaya başladı. Bun-
ların yaz sonunda rutin grip 
aşıları, sağlık ocağının yaptığı 
aşılar ve burada yapılamayan 
özel aşı denilen meningokok 
gibi yakalandığında ölüm ya da 
ciddi komplikasyonlarla sonuç-
lanabilen hastalıklara bağışıklık 
için aşıları da öneriyoruz. Bize 
başvuran tüm aileler bu konu-
lar hakkında bilgilendiriliyor. 
Gerekli aşıları önerir ve yapa-
rız. Ayrıca bu koruma yollarına 
ilaven en çok dikkat edilmesi 
gereken konulardan birisi de el 
hijyenidir. Ellerimizi temiz tut-
tuğumuz süre, 2 dakika boyun-
ca sabunlu suyla yıkadığımız 
sürece başlangıçtaki mikrobun 
ağız yoluyla alınmasını engelli-
yoruz.” n  İHA

Yapılan araştır-
malar da düşük kar-
bonhidratlı bir diyet 
önerirken, bazı araş-
tırmalar da insülin 
seviyesini kontrol et-
mek için düşük glise-
mik indeksli (GI) bir 
diyet önerilmektedir.  
Yalnız uzun süreli 
protein ağırlıklı bes-
lenme önerilmemeli-
dir. Çünkü bu durum 
proteinlerin karbonhidratların yerine 
kullanımını arttırabileceğinden dik-
katli ayarlanmalıdır. 

Yağlı besinlerden uzak durul-
ması gerekir. Düşük doymuş yağlı 
besinler tercih edilmelidir. Posa 
bakımından zengin besinler her 
öğünde tercih edilmelidir. Az az ve 
sık sık beslenilmesi gerekir. Paketli 
ürünler, meyve sularından uzak 
durulması gerekir. Patates, mısır, 
bezelye, nişastalı sebzeler, beyaz 
ekmek, makarna, pirinç, hamur 
işleri, şekerli tahıllar, şekerli içecek-
ler, margarin, şekerli yiyecekler gibi 
besinlerden uzak durulması gerekir. 
Dondurulmuş, paketlenmiş, sala-
mura ürünler, konserve ve tuz içeri-
ği yüksek besinler tüketilmemelidir. 
Bunlar yerine taze meyve, tam tahıllı 
ekmekler, şekersiz besinler tercih 
edilmelidir. Kaliteli protein ve ome-
ga-3 içeriği ile balık haftada en az 2 
kez tüketilmelidir.

İnflamasyonu azaltmaya yar-
dımcı olan besinle öğünlerde yer 
almalıdır. Bunlar; Somon ve sar-
dalya gibi yüksek omega-3 içeren 
balıklar, Keten tohumu, Ciya tohu-
mu, Çörekotu gibi bitkisel omega-3 
kaynaklar, Semizotu, Ceviz, badem, 
fındık, Zeytinyağı, Zerdeçal tercih 

edilmelidir. 
Polikistik over ta-

nısı almış kadınlarda 
özellikle D vitamini ve 
B12 vitamini düzey-
leri takip edilmeli ve 
eksikliğinde doktor 
kontrolünde vitamin 
takviyesi alınmalı-
dır. Bu iki vitamin 
hem kilo vermeye 
yardımcı olur hem 
de tedavide önemli 

rol oynar. Özellikle aşırı çay, kahve 
tüketiminden kaçınmalıdırlar. Tuz 
yerine baharat tercih edin. Turşu ve 
maden suyu tüketimi sınırlandırıl-
malıdır. Porsiyon kontrolü yapılmalı 
ve yemekler yavaş yenmelidir.

Su tüketimi en az 8-10 bardak 
günlük tüketilmelidir. Günlük yapı-
lacak 30 dakikalık egzersiz insülin 
metabolizmasını beslenme kadar 
etkilemektedir.

Polikistik over, üreme dönemin-
deki kadınların birçoğunu (yaklaşık 
%10) etkileyen endokrin bir hastalık 
olduğu için doktor kontrolü, beslen-
me ve psikoloji hepsi bir arada en iyi 
şekilde yönetilmelidir. Enerji ihtiyacı, 
kişinin ihtiyaçları doğrultusunda 
beslenme uzmanı tarafından hesap-
lanmalıdır.

Polikistik overin en sık görülen 
belirtileri; adet düzensizliği, yağlı 
cilt, sivilce oluşumu, tüylenmenin 
artması, infertilite (kısırlık) ve kilo 
alımı olduğu için beslenmeye dikkat 
edilmelidir. Kişi sürekli kilo alıp ve-
riyor ve aldığı kiloyu hemen verme 
isteğiyle bir takım yanlış diyetlere 
başvuruyorsa, bunun sonucunda 
yeme davranış bozukluğu da ortaya 
çıkabilir.  

Sağlıcakla kalın…

POLİKİSTİK OVER'DE BESLENME

haber@konyayenigun.com
NUR AÇLAN
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Ankara Üniversitesi (AÜ) Ziraat 
Fakültesi Moleküler Entomoloji La-
boratuvarı'nda (MOLEN) yürütülen 
çalışmada, patates böceklerinin yağ 
biriktirme ve yakma mekanizmala-
rının insanlardaki genlerle benzer 
olduğu belirlenirken, böcekten elde 
edilen bir peptitin karaciğer yağlan-
ması ve obezite gibi sağlık sorunla-
rının çözümüne ışık tutabileceği ön-
görülüyor. AÜ Ziraat Fakültesi Bitki 
Koruma Bölümü Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Umut Toprak ve ekibinin yaptığı 
çalışma, dünyanın en prestijli bilim 
dergileri arasında gösterilen "Pro-
ceedings of the National Academy 
of Sciences"ta (PNAS) yayımlandı. 
Araştırma sonuçlarına ilişkin AA 
muhabirine açıklamalarda bulunan 
Toprak, MOLEN'de 2014'ten beri 
böcekler üzerinde çalışmalar yaptık-
larını anlattı. Karaciğer yağlanması, 
obezite ve diyabet gibi hastalıkla-
rın birçok insanı ilgilendiren sağlık 
problemleri olduğuna dikkati çeken 
Toprak, bu hastalıkların tedavisinde 
ve yolaklarının anlaşılmasında fare, 
sıçan ile sirke sineği gibi modellerin 
kullanıldığını belirtti. Bu canlıların, 
yağ biriktirme ve yakma özelliğinden 
ziyade uygulanan herhangi bir mole-
küle karşı tepki ve durum tespiti için 
kullanıldığını belirten Toprak, son 

çalışmalarında, temel gen susturma 
teknolojisine çok uygun olduğu için 
patates böceği üzerinde araştırma 
yapmayı tercih ettiklerini söyledi.

"PATATES BÖCEKLERİ 6 AY 
YEMEDEN VE İÇMEDEN, KIŞI 

TOPRAK ALTINDA GEÇİRİYOR"
Prof. Dr. Toprak, patates böcekle-

rinin kış uykusuna yatan canlılar ol-
duğunu belirterek, şöyle devam etti: 
"Patates böceğinde önemli bir nokta-
dan hareket ettik, o da bu canlıların 
kışın 'hibernasyon' dediğimiz kış uy-
kusuna yatmalarıydı. Patates böcek-
leri yaklaşık 6 ay gibi bir sürede hiç 
yemeden ve içmeden toprak altında 
kışı geçiriyordu. Biz şu soruyu sor-
duk, 'Acaba bu canlılar 6 ay bu süreci 
nasıl geçirebiliyor?' Bunun sonucun-
da özellikle daha önceden biriktirdik-

leri yağların bu sürecin yaşanması ve 
atlatılmasındaki temel enerji kaynağı 
olduğunu bulduk. Daha sonra yap-
tığımız analizler gösterdi ki bu lipit 
metabolizmasıyla ilişkili genlerin çok 
büyük bir kısmı insanlarda olduğu 
gibi var. Buradan da yola çıkarak, in-
sanlar lipidi yakma noktasında acaba 
nerede çok başarılı olamıyor, neden 
karaciğer yağlanması veya obezi-
te gibi hastalıklara yakalanıyor diye 
araştırmaya başladık. Bu böcekler 
önceden biriktirdikleri lipidi çok ba-
şarılı bir şekilde yaktıkları için onlar 
bunu nasıl başarıyor? Patates böceği 
çalışmamız bu anlamda hakikaten 
çok büyük bir çalışmaydı."

"BESİNLERİN ŞEKER İÇERİĞİ, 
YAĞLANMADA DİKKATE ALINMASI 

GEREKEN BİR PARAMETRE"
Prof. Dr. Umut Toprak, çalışmada 

bulunan bir diğer önemli bulgunun 
da patates böceklerindeki şeker-yağ 
ilişkisi üzerine olduğunu bildirdi. İlk 
bilgilerin patates böceklerinde biri-
ken yağların besinlerden gelip gel-
mediği sorusunu beraberinde getir-
diğini aktaran Toprak, çalışmalarda, 
böceklerin besinlerdeki yağların yanı 
sıra şekerden alınan yağları da birik-
tirdiklerini ifade etti. Patates böcekle-
rinin patates bitkisinin yapraklarında 
beslenirken çok yoğun miktarda 

şeker aldığını kaydeden Toprak, "Bu 
şekeri bu yoğun miktarda lipit kulla-
nımı ve üretimi için kullanmakta. Bu 
nedenle buradan çıkan sonuç, insan-
da da veya diğer memeli modellerde 
de yağ sentezinde şeker kaynak ola-
rak kullanılabiliyor. Dolayısıyla bura-
da besinlerin şeker içeriği, yağlanma 
açısından kesinlikle dikkate alınması 
gereken bir parametredir." bilgisini 
paylaştı.

"BU GENLERİN ÇALIŞMASIYLA 
YAĞLAR BİRİKTİRİLİP KIŞ BOYUNCA 

YAKILABİLİYOR"
Prof. Dr. Toprak, genellikle kış 

mevsiminde insanların yağ oranla-
rındaki artıştan kilo problemi yaşa-
dıklarına dikkati çekti. Ancak birçok 
canlı grubunda bu yağlanmanın 
"hayatta kalma mücadelesi" anlamı-
na geldiğini belirten Toprak, "Patates 
böceğinde de bunu ispatladık. Pata-
tes böcekleri, sonbaharda ışıklanma 
süresinin ve şiddetin düşüşüne bağlı 
olarak aşırı miktarda yağlanıyor ve 
yağlanmanın miktarı tesadüf değil. 
Yağlanmada rol alan genler de belli, 
bizim bulduğumuz genler. Bu genler 
insanlarda olduğu gibi aynen var ve 
dolayısıyla da bu genlerin çalışma-
sıyla yağlar biriktirilip kış boyunca 
yakılabiliyor. Bu da çalışmamızın en 
önemli çıktısıdır." bilgisini verdi.  nAA

AÜ Ziraat Fakültesi MOLEN'de yürütülen çalışmada, patates böceklerinin kış uykusunda yağ biriktirme ve yakma genlerinin 
insan geniyle benzer olduğu saptanırken, çalışmanın obezite gibi sağlık sorunlarının çözümüne ışık tutabileceği öngörülüyor

Böceklerin kış uykusu 
obeziteye çare olabilir

Süt içmenin kanser gelişi-
mini etkileyip etkilemediği tar-
tışma konusu olurken Oxford 
Üniversitesi ve Cancer Researce 
UK tarafından yayınlanan bir 
çalışmada, günlük 1 bardak süt 
içmenin bağırsak kanseri riskini 
azalttığı açıklandı.

Oxford Üniversitesi ve Can-
cer Researce UK tarafından 
yayınlanan çalışmaya ilişkin 
açıklamalarda bulunan Gazi 
Üniversitesi Tıp Fakültesi Tıb-
bi Onkoloji Bilim Dalı Öğretim 
üyesi Prof. Dr. Uğur Coşkun, 
“Çalışmada, süt tüketimi ile ba-
ğırsak kanseri riski arasındaki 
ilişkiyi incelemek için ilk olarak, 
542 binden fazla kadından alı-
nan genetik veriler analiz edildi 
ve laktozun yetişkinlikte sindiri-
lebilme yeteneği olan laktaz en-
zim ilişkili varyantlara odaklanıl-
dı. Ayrıca katılımcılardan günlük 
süt alımları da dahil olmak üzere 
ayrıntılı beslenme alışkanlıkları 
hakkındaki veriler toplandı. Bu 
iki veri setini birleştirerek araş-
tırmacılar süt tüketiminin bağır-
sak kanseri riski üzerindeki ne-
densel etkisini daha iyi tahmin 
edebildiler” ifadelerini kullandı. 
Coşkun açıklamasına şöyle de-
vam etti:

“Çalışmanın sonuçlarına 
göre, günde 244 gram ilave süt 
tüketen katılımcıların bağırsak 
kanseri geliştirme riskinin yüz-
de 17 daha düşük olduğu ortaya 
koyuldu. Ayrıca, araştırmacılar, 
süt tüketiminin koruyucu etkisi-
nin diğer diyet faktörlerinden ve 
yaşam tarzı alışkanlıklarından 

bağımsız olduğunu tespit etti. 
Sütün bağırsak kanseri riskini 
azaltmadaki faydalarının bir ne-
deni olarak sütün sağlıksız yiye-
cek seçimlerinin yerini alması 
ve zengin bir kalsiyum kaynağı 
olmasından ileri geldiği düşü-
nülmektedir. Kalsiyum, bağır-
saktaki potansiyel olarak zararlı 
maddelere bağlanarak ve anor-
mal hücrelerin ölümünü teşvik 
ederek kansere karşı korumaya 
yardımcı olabilir. Ayrıca, sütteki 
laktoz, iltihap önleyici ve kanser 
karşıtı etkilere sahip, kısa zincirli 
bir yağ asidi olan bütirat üreten 
yararlı bağırsak bakterilerinin 
büyümesini destekleyebilir. Son 
olarak, süt, et ve süt ürünlerinde 
bulunan bir yağ asidi olan kon-
juge linoleik asit içerir. Dünya-
da en sık görülen kanser türleri 
arasında üçüncü sırada yer alan 
kolorektal kanserlerin görülme 
sıklığı her geçen gün daha da ar-
tıyor. Üstelik hastaların yaş orta-
lamasında da düşüşler görmek-
teyiz. Yani artık genç yaşta da 
bağırsak kanseri görülüyor. Ba-
ğırsak kanserlerinin yüzde 54'ü 
daha sağlıklı bir yaşam tarzına 
sahip olarak önlenebilir. Sigara 
içmek, egzersiz eksikliği, alkol 
kullanımı, işlenmiş et yemek ve 
liften fakir beslenme, bağırsak 
kanserinin gelişiminde önemli 
faktörlerdir. İngiltere'de yapılan 
bu araştırmada da günlük bes-
lenme üzerinde yapılan birtakım 
değişikliklerle çok kolay bir şe-
kilde kanser riskini azaltmanın 
mümkün olabileceğini görüyo-
ruz.” n İHA

Bir bardak süt bağırsak 
kanseri riskini azaltıyor

Çocuklar için gizli düşman, aşırı sıcak ortam

Prof. Dr. Umut Toprak
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Bolu’da Köroğlu Dağları'nın 
zirvesinde yer alan Kartalkaya 
Kayak Merkezi’ndeki bir otelde 
henüz belirlenemeyen nedenle 
çıkan yangını söndürmek için 
Bolu, Düzce, Kocaeli, Sakar-
ya, Karabük, Zonguldak, Bar-
tın ve Ankara'dan sevk edilen 
çok sayıda ekip alevlere mü-
dahale etti. Söndürme çalış-
malarına itfaiye, sağlık, AFAD, 
UMKE, jandarma komanda ve 
orman bölge müdürlüklerine 
bağlı ekip ve araçlar katıldı. 
İtfaiye erlerinin merdivenli se-
petli araçlarla ulaştığı 12 katlı 
oteldeki çalışmalar üst katlar-
da yoğunlaştı. Bazı tatilcilerin 
yangın esnasında kaçmak için 
çarşafları birbirine bağlayarak 
camlardan sarkıttığı görüldü. 
Ekiplerin yaklaşık 10 saat süren 
müdahalesinin ardından yangın 
kontrol altına alındı. 

YANGINDA 66 KİŞİ YAŞAMINI 
YİTİRDİ, 51 KİŞİ YARALANDI

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
Sağlık Bakanı Kemal Memişoğ-
lu, Kültür ve Turizm Bakanı 
Mehmet Nuri Ersoy ve AFAD 
Başkanı Okay Memiş de bölge-
ye intikal etti. Bakanlar Yerlika-
ya, Memişoğlu, Ersoy ile AFAD 
Başkanı Memiş, Bolu Valisi Ab-
dulaziz Aydın, Bolu Belediye 
Başkanı Tanju Özcan ve ilgili 
birimlerin amirleriyle bölgede-
ki bir otelde gelişmelere ilişkin 
toplantı gerçekleştirdi. Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Mehmet 
Fatih Kacır da yangın mahalline 
gelerek yetkililerden bilgi aldı, 
incelemelerde bulundu. Bakan 
Yerlikaya, toplantının ardın-
dan basın mensuplarına yaptığı 
açıklamada, yangında hayatını 
kaybedenlerin sayısının 66'ya, 
yaralı sayısının 51'e yüksel-
diğini bildirdi. Sağlık Bakanı 
Memişoğlu ise yangında yara-
lanan 51 kişiden birinin yoğun 
bakımda tedavi gördüğünü, 17 
kişinin ise taburcu edildiğini 
açıkladı.

YANGINLA İLGİLİ DÖRT 
BAŞMÜFETTİŞ GÖREVLENDİRİLDİ 

Çalışma ve Sosyal Güven-
lik Bakanı Vedat Işıkhan, sos-
yal medya hesabından yaptığı 
açıklamada, Bolu'da Kartalkaya 
Kayak Merkezi'ndeki bir otelde 
meydana gelen yangında haya-
tını kaybeden vatandaşlara Al-
lah'tan rahmet, ailelerine baş-
sağlığı, yaralanan vatandaşlara 
şifalar diledi. Işıkhan, "Yaşanan 
elim olayı araştırmak üzere 4 
başmüfettiş görevlendirilmiş-
tir. Müfettişlerimiz gerekli in-
celemeleri yapacaktır. Bakanlık 
olarak süreci yakından takip 
ediyoruz." ifadesini kullandı.

BAKAN TUNÇ: SORUŞTURMA 
TİTİZLİKLE SÜRDÜRÜLÜYOR
Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, 

sosyal medya hesabından yap-
tığı açıklamada, şunları kay-
detti: "Bolu Kartalkaya'daki bir 
otelde çıkan yangın hepimizi 
derinden üzmüştür. Yangınla il-
gili Bolu Cumhuriyet Başsavcı-
lığı tarafından adli soruşturma 

başlatılmış olup, 6 Cumhuri-
yet savcısı görevlendirilmiştir. 
Ayrıca 5 kişilik bilirkişi heye-
ti oluşturulmuştur. Soruştur-
ma titizlikle sürdürülmektedir. 
Yangında hayatını kaybeden 
vatandaşlarımıza Allah'tan rah-
met, yaralanan vatandaşlarımı-
za acil şifalar diliyorum."
SAĞ KURTULANLAR OLAYI ANLATTI

Yangından sağ kurtulan Ey-
lem Şentürk, yangını ilk etap-
ta fark etmediğini, çatıdan kar 
düştüğünü zannettiğini söyle-
di. Yangın sesinin giderek şid-
detlendiğini ve koridorlardan 
"yardım edin" seslerinin yük-
seldiğini anlatan Şentürk, "O 
zamana kadar herhangi bir du-
man görmedik, bir koku alma-
dık. Yangın olduğu hiç aklıma 
gelmedi." dedi. Şentürk, odanın 
kapısını açtıklarında koridorun 
tamamen dumanla kaplandı-
ğını gördüğünü ifade ederek, 
şunları kaydetti: "Hızlı bir şekil-
de hazırlanarak aşağıya inmeye 
çalıştık. Duman nefes almamı-
zı engelleyecek yoğunluktaydı. 
Kızımla ezbere merdivenlerle 
dolanarak kapıya koştuk. Eşim, 
bizden hemen sonra çıkması-
na rağmen duman yoğunluğu 
nedeniyle aşağıya inememiş. 
Pencereden alttaki sundurma-
ya atlayıp o kattakilerle birlikte 
beklemişler. Daha sonra ara-
banın üzerine atlayarak kur-
tulmuşlar." Yangın sırasında 
binanın durumunun çok kötü 
olduğunu söyleyen Şentürk, 
"İnsanlar pencerede kurtulma-
yı bekledi. Yangın alarmı biz 
dışarı çıkıncaya kadar hiç çal-
madı. Eşim yangın merdivenini 
bulamadığı için sundurmadan 
aşağıya atlamak zorunda kaldı. 
Kurtulduğumuz için çok şanslı-
yız." ifadelerini kullandı.

"İTFAİYE GELMEDEN ÜST 
KISIM YANMAYA BAŞLADI"

Görgü tanığı Barış Salgür, 
yandaki otelde çalıştığını, me-
saisi bittikten sonra odasına 
geldiğini, sesler üzerine dışarı 
çıktığında herkesin pencereden 
"imdat" diye bağırdığını gördü-
ğünü söyledi. Telaşlandıklarını, 
otelin üst tarafında dumanları 
gördüğünü aktaran Salgür, "İp, 
yastık, yorgan getirdik. İtfai-
ye bekliyorduk, herkes orada 
bağırıyordu. 2 saat falan sür-

dü. İtfaiye gelmeden üst kı-
sım yanmaya başladı. Orada 2 
kadın vardı. Direkt kendilerini 
attılar. İtfaiye geldiği zaman 
bizi geri çektiler, itfaiye müda-
hale etti. Biz ipi atabildiğimiz 
kadar ileriye atmaya çalıştık. 
Orada yaşlı adam vardı, o bağ-
ladı. Tutunmaya çalıştı ama eli 
kaydı düştü, ayağı kırıldı. Ona 
yardımcı olmaya çalıştık." diye 
konuştu. Yardıma gelenlerden 
İdris Bilgin de sabah saat 06.00 
sıralarında bölgeye vardığını, 
cenazelerin çıkarılmasına yar-
dımcı olduğunu anlattı. Yanda-
ki otellerden battaniye alarak 
bölgeye getirdiğini ifade eden 
Bilgin, "Geldiğimde otel yanı-
yordu. Ekipler yangını söndür-
meye çalışıyordu. Elimizden 
geldiği kadar yardımcı olmaya 
çalıştık." dedi.

"YATAKLARLA İNSANLARIN SERT 
ZEMİNE DÜŞMESİNİN ÖNÜNE GEÇ-

MEYE ÇALIŞTIK"
Bölgedeki otellerden birin-

de konaklayan Ali Atmaca da 
insanların sesine kalktıkları-
nı, yardım çığlıklarını duyun-
ca aşağıya indiklerini söyledi. 
İnsanların yangının dehşetiyle 
camlardan atladığını aktaran 
Atmaca, yardımcı olmak için 
yatak getirerek yere koydukla-
rını kaydetti.

Atmaca, böylece insanların 
sert zemine düşmesinin önüne 
geçmeye çalıştıklarını dile ge-
tirerek, "Çabamız ne kadar fay-
dalı oldu, onu bilemiyorum. Gö-
zümüzün önünde insanlar can 
verdi, bu durum psikolojimizi 
bozdu. Sonra itfaiye geldi ama 
otelin yüksek olması itfaiyenin 
çalışmasını zorlaştırdı. Biz de 
yardımcı olmak için battaniye, 
yatak getirdik. İnsanlar çocuk-
larıyla pencereden atlamayı 
düşünüyordu. 'Battaniye falan 
getirin.' diyordu, Allah'tan o ara 
itfaiye geldi de çocuğu kurtardı. 
Kurtarma çalışmaları hızlı olsa 
da alan geniş olduğu için çoğu 
insan gözümüzün önünde can 
verdi." ifadelerini kullandı.
"OTOPARKTAN ÇIKMAYA ÇALIŞTIK"

Otelde çalışan Kadir Koca-
durmuş ise, yangın olduğunda 
uyuduğunu, ustalarının gelip 
"yangın var" dediğini ve kapı-
lara vurarak kendilerini uyan-
dırdığını söyledi. Daha sonra 

hemen yataktan kalkıp sadece 
telefonunu yanına aldığını an-
latan Kocadurmuş, "Dışarı çık-
tım, her yer dumandı. Bizim 
katta herhalde 15-20 kişi var-
dı, hepimiz çıktık. Dumandan 
etkilendik biraz." dedi. Koca-
durmuş, "Çalışanlar misafirleri 
kurtarmaya çalıştı mı?" sorusu-
na, "Evet çalıştı. Ustalar olsun, 
arkadaşlar olsun, hep kapılara 
vurduk. Uyuyanları uyandırdık, 
dışarı çıktılar." yanıtını verdi. 
Yangın sırasında elektriklerin 
gittiğini ve asansörün kullanıla-
madığını aktaran Kocadurmuş, 
otelin yüzde 90'ının dolu oldu-
ğunu söyledi.

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN'DAN 
HAYATINI KAYBEDENLER İÇİN 

TAZİYE MESAJI
Cumhurbaşkanı Recep Tay-

yip Erdoğan, sosyal medya he-
sabından yangına ilişkin yaptığı 
açıklamada, şunları kaydetti: 
"Bolu Kartalkaya'da bulunan bir 
otelde meydana gelen yangında 
hayatını kaybeden vatandaşla-
rımıza Allah'tan rahmet niyaz 
ediyor, yaralılarımıza acil şifalar 
diliyorum. Bizim de ilk andan 
beri ilgili kurumlarımız vasıta-
sıyla yakından takip ettiğimiz 
ve soruşturmaların derhal baş-
latıldığı bu elim hadiseden et-
kilenen tüm kardeşlerime ve 
Bolu'muza geçmiş olsun dilek-
lerimi iletiyorum."

Cumhurbaşkanı ve AK Parti 
Genel Başkanı Recep Tayyip Er-
doğan, Ankara Spor Salonu'nda 
AK Parti Ankara 8. Olağan İl 
Kongresi'nde konuştu. Cum-
hurbaşkanı Erdoğan, "Kartal-
kaya'daki otel yangını olayının 
tüm yönleriyle aydınlatılması 
ve sorumlulardan hesap so-
rulması için gereken her türlü 
adım atılacaktır, atılmaktadır" 
dedi.

TBMM BAŞKANI KURTULMUŞ'TAN 
HAYATINI KAYBEDEN VATANDAŞLAR 

İÇİN TAZİYE MESAJI
TBMM Başkanı Numan Kur-

tulmuş, sosyal medya hesabın-
dan yaptığı paylaşımda, "Bolu 
Kartalkaya Kayak Merkezi'ndeki 
bir otelde meydana gelen yan-
gında hayatını kaybeden vatan-
daşlarımıza Allah'tan rahmet, 
ailelerine başsağlığı, yaralanan 
vatandaşlarımıza acil şifalar di-
liyorum." ifadelerine yer verdi. 

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Yıl-
maz'dan hayatını kaybedenler 
için taziye mesajı Cumhurbaş-
kanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz 
ise mesajında, "Bolu Kartalka-
ya'da bir otelde meydana gelen 
yangında hayatını kaybeden 
vatandaşlarımıza Allah'tan rah-
met, kederli ailelerine sabır ve 
başsağlığı, yaralı vatandaşları-
mıza acil şifalar diliyorum. İlgili 
kurumlarımız yangına müdaha-
le çalışmalarını sürdürmekte-
dir. Rabb'im milletimizi her tür-
lü afetten korusun." ifadelerini 
kullandı.
MHP GENEL BAŞKANI BAHÇELİ'DEN 

HAYATINI KAYBEDENLER İÇİN 
TAZİYE MESAJI

MHP Genel Başkanı Devlet 
Bahçeli, sosyal medya hesabın-
dan yaptığı paylaşımda, yan-
gının milleti ve yöre insanını 
derinden üzdüğünü belirterek, 
şunları kaydetti: "Bu elim olay-
da hayatlarını kaybeden va-
tandaşlarımıza Cenabıallah'tan 
rahmetler, yaralı kurtulan va-
tandaşlarımıza da şifalar niyaz 
ediyorum. Yangın felaketinde 
can veren vatandaşlarımızın 
kederli aileleri başta olmak 
üzere aziz milletimize başsağlı-
ğı diliyorum."

ALTUN: KAPSAMLI 
SORUŞTURMALAR DERHAL 

BAŞLATILMIŞTIR
Tüm kurum ve kuruluşların 

çalışmalarını titizlikle sürdür-
düğünü aktaran Cumhurbaş-
kanlığı İletişim Başkanı Fah-
rettin Altun, şunları kaydetti: 
"Cumhurbaşkanımız Sayın Re-
cep Tayyip Erdoğan, yangının 
hemen ardından İçişleri Bakanı 
Ali Yerlikaya, Sağlık Bakanı Ke-
mal Memişoğlu, AFAD Başka-
nı Okay Memiş ve Bolu Valisi 
Abdulaziz Aydın ile görüşmüş, 
olayla ilgili bilgi almıştır. Sa-
yın Cumhurbaşkanımız ayrıca, 
Çalışma ve Sosyal Güvenlik 
Bakanı Vedat Işıkhan'ı, İçişleri 
Bakanı Ali Yerlikaya'yı, Kültür 
ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri 
Ersoy'u ve Sağlık Bakanı Kemal 
Memişoğlu'nu gerekli çalışma-
ları yapmak üzere Bolu'ya inti-
kal etmeleri için talimatlandır-
mışlardır. Yangının ortaya çıkış 
sebebi üzerine kapsamlı soruş-
turmalar derhal başlatılmıştır. 
Bu süreçte dijital ve konvansi-

yonel medyadaki dezenformas-
yon ya da manipülasyon içeren 
paylaşım ve yayınlara karşı va-
tandaşlarımızın hassas ve dik-
katli olması da oldukça önem-
lidir." Medya kuruluşlarının da 
bu süreçte hassasiyet gözeten 
sorumlu yayıncılığı öncelemesi 
gerektiğini vurgulayan Altun, 
"Yangına ilişkin, ilgili bakanla-
rımız ve diğer resmi kurum ve 
yetkililer tarafından yapılacak 
açıklama ve bilgilendirmeler 
esas alınmalıdır. Yüreğimizi 
dağlayan bu elim hadisede ha-
yatını kaybedenlere Allah'tan 
rahmet, yaralananlara acil şifa-
lar diliyor, Bolu'ya ve ülkemize 
geçmiş olsun dileklerimizi ileti-
yoruz." ifadesini kullandı.

YAYIN YASAĞI GETİRİLDİ
Öte yandan, Radyo ve Tele-

vizyon Üst Kurulundan (RTÜK) 
yapılan yazılı açıklamada, "Ya-
şadığımız bu üzücü olayda ya-
yıncı kuruluşlarımızdan ilgili 
bakanlarımız ve diğer resmi 
kurum ve yetkililer tarafından 
yapılacak açıklama ve bilgi-
lendirmeleri esas almalarını 
önemle rica ediyoruz." ifadeleri 
kullanıldı. Türkiye'deki radyo 
ve televizyon yayınlarının de-
netlemesine yönelik 6112 sayılı 
yasa uyarınca, medya hizmet 
sağlayıcı kuruluşların sorum-
lu yayıncılık anlayışıyla hare-
ket etmeleri gerektiğine işa-
ret edilen açıklamada, şunlar 
kaydedildi: "Medyamızın, halkı 
yanlış yönlendirmemek adına 
kurgusal görüntülerde yer alan 
kesinliği meçhul olan bilgilere 
riayet etmemesi, resmi veri ve 
açıklamalara dayanmayan içe-
rikleri yayınlarında kullanma-
maları son derece önemlidir. 
Radyo ve Televizyon Üst Kurulu 
olarak beklentimiz, kamuoyun-
da sağlıklı kanaat oluşumuna 
yardımcı olan görsel ve işitsel 
medyanın kendisinden bekle-
nen sorumluluk bilinciyle ha-
reket etmesidir. Bolu 2. Sulh 
Ceza Hakimliğince Kartalkaya 
Kayak Merkezi'nde meydana 
gelen otel yangınıyla ilgili ola-
rak, olayla ilgili henüz delillerin 
toplanamamış olması, görsel 
basın ve sosyal medya ile inter-
net medyasında ilgili bir takım 
bilgilerin yanlış yayınlandığı-
nın müşahede edildiği, bu du-
rumun soruşturmanın sağlıklı 
bir şekilde yürütülmesine engel 
olduğu, bilgi kirliliğinin kamu 
düzenini ve kamu sağlığını 
olumsuz yönde etkileyebilece-
ği, ayrıca ölenlerin yakınlarının 
yapılabilecek haberlerden etki-
lenme ihtimallerinin bulunması 
bakımından 5187 sayılı Basın 
Kanununun ilgili maddesi kap-
samınca yayın yasağı kararı ve-
rilmiştir. Yayın yasağına uyma-
yanlarla ilgili ağır müeyyideler 
uygulanacaktır. Medyamızın bu 
vakar ve bilinçle hareket etme-
sini umuyor, halkımızın doğru 
haber almasını temin eden tüm 
medya kuruluşlarımıza şükran-
larımızı sunuyoruz."  n AA

Bolu Kartalkaya Kayak Merkezi'ndeki bir otelde çıkan yangın, yaklaşık 10 saat süren 
müdahaleyle kontrol altına alındı. Yangında 66 kişi hayatını kaybetti, 51 kişi yaralandı

Ciğerimiz yandı
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Süreli yayınlarda bazen Kon-
ya’da yapılan at yarışlarıyla ilgili 
haberlere rastlanabiliyor ve bu ha-
berler geçmişe doğru araştırıldığı 
zaman okuyucuyu Cumhuriyetin 
kuruluş yıllarına doğru götürebili-
yor. Bu koşuların yalnızca Konya’da 
değil, başka şehirlerde ve Konya’nın 
bazı ilçelerinde de yapıldığını bilgisi-
ne de yine bu kaynaklar vasıtasıyla 
ulaşıldığını ifade eden Prof. Dr. Mus-
tafa Özcan, 1935 yılında Konya’da 
yapılan at yarışlarını kaleme aldı. 
Özcan’ın kaleminden dökülenler 
şöyle:  

ATIN ÖNEMİ ESERLERE DE 
KONU OLMUŞ! 

Bizim toplumumuz için at 
önemli bir binek hayvanıdır. İnsan-
lar ondan taşıma, nakliye işlerinde 
de yararlanırlar. Bazı yörelerimizde 
düğün alaylarında gelinler at sır-
tında müstakbel kocasının evine 
götürülür. Harp meydanlarında atlı 
birliklerin öykülerini dinlemişiz-
dir. Yahya Kemal’in “Bin atlı o gün 
dev gibi bir orduyu yendik” dediği 
‘Akıncılar’ şiirini unutmamak ge-
rekir. Abbas Sayar ise Yılkı Atı ro-
manında yılkılığa çıkarılan atların 
öyküsünü anlatmış ve bu eseriyle 
ödül almıştır.  Faruk Nafiz Çamlıbel 
“Han Duvarları” şiirinde “Yağız at-
lar kişnedi, meşin kırbaç şakladı” 
diyerek Kayseri’ye doğru yaptığı 
yolculuğu ölümsüzleştirmiştir. At 
figürü masallara, atasözlerine, hikâ-
yelere taşınmıştır. Hâsılı at, özellikle 
kırsal kesimin kolay kolay vazgeçe-
meyeceği    hayvanlarından birisidir. 
Ayrıca toplumumuz zaman zaman 
at yarışları düzenleyerek sosyal ha-
yata canlılık katmaya, eğlenmeye 
çalışmıştır.

Biz bu yazımızda 1935 yılında 
Konya’da yapılan at yarışlarından 
bahsedeceğiz.  Öncelikle şunu belir-
telim: Koşular ilkbahar ve sonbahar 
aylarında yapılmaktadır.  Biz yazı-
mızda koşuların gazetelere yansıdığı 
kadarından bahsedebileceğiz:

1935 YILI İLKBAHAR AT YARIŞI
1935 yılında Konya At Yarışla-

rı’nın ilki 3 Mayıs 1935 Cuma günü 
saat 14.00’de koşu mahallinde yapı-
lacağı haberi basında yer alır. Vilayet 
Baytar Müdürlüğü (o zamanki adı 
Direktörlük) koşu için gerekli hazırlı-
ğı yapar. Bu koşuya şehrin ilçeleriyle 
diğer illerden birçok hayvanın katı-
lacağı bildirilir. İlk koşuda yarışacak 
olan hayvanların sayıları, cinsleri ve 
yaşları hatta sahipleri tespit edilir.

Koşunun düzenleme heyeti şu 
kişilerden oluşur: Vali Cemal Bar-
dakçı, Belediye Başkanı Şevki Er-
gun, Baytar Direktörü: Fuat Yersel, 
Ziraat Direktörü: Tevfik Dündar. H. 
M. (muhtemelen Hususi Muhase-
be) Direktörü: Hasan Güler.

Jüriyi sayalım: Baş jüri: Cemal 
Bardakçı, Yardımcıları: Tevfik, idare 
heyeti üyelerinden Sadettin, Ko. Baş 
Baytarı: Albay Rıza. 

Muayene Heyeti: Baytar Abdur-
rahman, Baytar Selim, Baytar Veci-
hi. Hareket Komiseri: Binbaşı Fahri, 
Hareket Jürisi: Baytar Binbaşı Emin, 
Sv. (Süvari)Yüzbaşı İhsan. Yan Jüri: 
Topçu Teğmen Nevzat.

İLKBAHAR AT YARIŞLAR
Bu yarışlar, Cumhurbaşkanı 

Atatürk’ün himayelerinde, Başve-
kil İsmet İnönü’nün başkanlığında, 
Yüksek Yarış ve Islah Encümeni 
namına yapılır. 1935 senesi ilkba-
har yarışlarından Konya at yarışının 
ilki 4 Mayıs 1935 Cumartesi günü 
gerçekleştirilir. Yarışın düzenlenme-
siyle sorumlu ve görevli olanlar bu 
yarışa daha iyi hazırlanmış.  Yani ge-
rek mülki ve gerekse askeri meslek 
erbabından olan yetkililer, yarışlar-

da, bir yıl önce görülen eksikleri ta-
mamıyla gidermişlerdir. Vali Cemal 
Bardakçı ve düzenleme heyeti, yarış 
öncesi gelerek, kendilerine ayrılan 
yerde yerlerini almışlardır.

Hakem, muayene heyetleriyle, 
harekât komiser ve hakemleri, yan 
hakem ve muvasalat (varış) komi-
serleri de yerlerini aldıktan ve diğer 
görevliler de işlerinin başına geçtik-
ten sonra tam saat 14.00 e yarışa 
girecek hayvanların ve jokeylerin 
muayenesine başlanmıştır. Bu iş 
bittikten sonra yarışa katılacak atlar, 
yarış yerine çıkarılmışlardır. Koşu 
şartları ve neticeleri hakkında şu 
bilgileri verebiliriz.

Birinci Koşu: Üç yaşında ve hiç 
koşu kazanmamış yerli yarım kan, 
Arap ve halis kan Arap erkek ve 
dişi taylara mahsus olan yarıştır. İk-
ramiyesi 245 liradır. Birinciye 170 
lira, bundan başka bu koşuya giren 
hayvanlar için verilen giriş ücretleri-
nin (duhuliye ücreti) toplamı, ikinci 
gelene 55 lira, üçüncüye de 20 lira 
ödül konulmuştur. Mesafe: 1000 
metre, ağırlık 56 kilodur. Bu koşu-
ya 5 hayvan katılmıştır.  Su sığırlıklı 
Bay Hakkı’nın Kader ismindeki 3 
yaşında kızıl kır tayı 1.10 dakikada 
birinci, Kadınhanlı Bay Lütfi’nin De-
mir ismindeki 3 yaşındaki kır tayı 
ikinci, Eskişehirli Bay Talat’ın Ceylan 
ismindeki 3 yaşındaki Altay’ı üçün-
cü gelmiştir.

İkinci Koşu: Dört ve daha yukarı 
yaşta ve hiç koşu kazanmamış yerli 
yarım kan Arap ve halis kan Arap at 
ve kısraklara mahsustur. İkramiyesi 
200 liradır, Birinciye 130 lira, ikin-
ciye 50 lira, üçüncüye 20 lira veri-
lecektir.

Mesafe 2000 metre, ağırlık 4 
yaşındakiler için 57 kilo, beş ve daha 
yukarı yaştakiler için ise 60 kilodur. 
Bu koşuya başlangıçta 5 hayvan ka-
tılacak olur. Ancak daha sonra Ak-
şehirli İzzet ve Mevlüt’ün Sayyat Ya-
vuz ismindeki 8 yaşındaki Kestane 
dorusu atı katılmamış, yani yarıştan 
çekilmiştir. Katılan 4 attan Adanalı 
Bekir’in Kanat adında 7 yaşındaki 
kır atı 2.30 dakikada birinci gelmiş-
tir. 13’ncü Alay subaylarından Yüz-
başı B. Osman’ın 9 yaşındaki Hırçın 
adlı kır atı ikinci olmuştur.

Üçüncü Koşu: Saat 15.30’da 
başlamış, dört ve daha yukarı yaş-
taki yerli yarım kan Arap halis kan 
kısrakları katılmıştır. İkramiye 210 
liradır.  Birinciye 140, ikinciye 50, 
üçüncüye 20 lira verilecektir. Yarı-
şın mesafesi: 2200 metredir. Jokey 
ağırlığı dört yaşındakiler için 60 
kilodur. Bu koşuya üç hayvan ka-
tılmıştır. Konyalı Ahmet’in Sakarya 
Mebruk ismindeki 4 yaşındaki kızıl 
kır kısrağı üç dakikada birinci, Kon-
yalı Yusuf’un Küheyle ismindeki 8 
yaşındaki kır kısrağı ikinci olmuştur.

Dördüncü Koşu: Bu yarış dört ve 
daha yukarı yaştaki yarım kan Arap 
ve halis kan Arap at ve kısraklara 
mahsustur. İkramiyesi 300 liradır. 
Birinciye 225, ikinciye 55, üçüncüye 
20 lira olarak dağıtılacaktır. Koşu-
nun mesafesi 2400 metredir. Ağır-
lık ise dört yaşındakiler atlar 58 kilo, 
beş ve daha yukarı yaşlarda olanlar 
ise, 60 kilo taşıyacaklardır. Bu ko-
şuya 4 hayvan katılmıştır. Adanalı 
Hüseyin’in 7 yaşındaki Yıldırım adlı 
kır atı 3 dakikada birinci, Akşehirli 
İzzet ve Mevlüt’ün sekiz yaşındaki 
Sayyat Yavuz adındaki ikinci koşuya 

katılmayan Kestane dorusu atı ikin-
ci, Kadınhanlı Mustafa’nın 9 yaşın-
daki Sevinç ismindeki kır atı üçün-
cü olmuşlardır. Bu yarışa dâhil olan 
Tarsuslu İbrahim’in Yılmaz adındaki 
kır atının jokeyi düşmüş ve hayvan 
tabii geride kalmıştır. Basında, yarış-
larda bahsi müşterek çok hararetli 
olduğu, halkın yarışlara çok yoğun 
bir ilgi gösterdiği bilgisi yer almış-
tır. Yarış yerinde bir bando, asayiş 
ve inzibatı sağlamak üzere de polis 
ve jandarma kuvvetleri bulundurul-
muştur.

Bir hafta sonraki koşular da aynı 
koşu yerinde ve saat 14.30’da yapıl-
mıştır. Bu defa daha fazla yarış atı 
katılmış, bu yüzden de yarışı seyret-
meye gelenlerin sayısı bir hafta ön-
cekinden çok daha fazla olmuştur.

10 Mayıs 1935 Cuma günkü bu 
yarışta hava sakin ve elverişlidir. Ya-
rışlara dair şu ayrıntıları verebiliriz.

Birinci koşu, taylar arasında ya-
pılmış ve Su sığırlıklı Hakkı’nın Ka-
der’i, 1200 metreyi 1.22 dakikada 
alarak birinci, Kadınhanlı Lütfi’nin 
Demir’i ikinci, Antepli Teğmen 
Mustafa’nın Ayhan’ı üçüncü gel-
miştir. Ödüller, birinciye 267 lira 40 
kuruş, ikinciye 55 lira, üçüncüye 20 
liradır.

İkinci Koşu: Mesafesi 2000 
metredir. Birinciliği Osmaniyeli 
Mehmet’in Mesut’u, 2.02 dakika-
da almıştır.   Karaçaylı Mustafa’nın 
Sevinç’i, ikinci; Adanalı Fehmi’nin 
Sema’sı üçüncü olmuştur.  İkrami-
yenin dağılımı şöyle yapılmıştır: Bi-
rinciye 155, ikinciye 55, üçüncüye 
20 lira verilmiştir.

Üçüncü koşu, handikap koşusu-
dur.  Mesafesi 2400 metredir.

Birinciliği Adanalı Turan’ın Tu-
fan’ı, 2.54 dakikada, ikinciliği Ada-
nalı Kadir Ali’nin Yılmaz’ı, üçüncü-
lüğü 13. Alay’dan Yüzbaşı Osman 
Nuri’nin Hırçın’ı almıştır. Ödül ola-
rak da birinciye 245, ikinciye 55, 
üçüncüye 20 lira verilmiştir.

Dördüncü koşu, son koşudur.   
Safkan atlar arasında yapılır. Mesafe 
3500 metredir. Bunda da Gerdanlılı 
Hüseyin’in Gümüş’ü, 4.09 dakika-
da gelerek birinci olmuştur. Kozanlı 
Cevdet’in al Ceylan’ı ikinci, Osma-
niyeli Mehmet’in Mesut’u üçün-
cü gelmiştir. Ödülü; birinciye 316, 
ikinciye 55, üçüncüye 25 lira olarak 
paylaştırmışlardır.

Yarıştan sonra atların bir kısmı 
Kayseri koşusuna katılmak üzere 
Konya’dan ayrılmıştır.

SONBAHAR AT YARIŞLARI
Bu yarışlar için de büyük hazır-

lıklara girişilmiştir. Valilik çevresi 
içinde bulunan ilçelere, bucaklara 
göndermeye başlanmıştır. Koşuda 
dağıtılacak ödül, Tarım Bakanlığın-
dan Valilik emrine gönderilmiştir. 
Bir başka basın haberinde de şu 
bilgiler vardır: “Konya’mızda son 
bahar at koşuları bu ayın (Eylül) 
27’nci Pazar günü saat 14.30’da ya-
pılacaktır. Gereken tedbirler alınmış 
ve hazırlıklar bitmiştir. At koşularına 
duhuliyesiz hiç kimsenin girmeme-
si esasları kararlaştırılmıştır. Koşu 
heyeti, Vali Cemal Bardakçı’nın 
başkanlığında oluşturulmuş ve faa-
liyete geçmiştir. 24 Eylül akşamına 
kadar bütün kayıtlar yapılmıştır .

Gerçekten de sonbahar at koşu-
ları büyük bir kalabalık kitlesi karşı-
sında gerçekleştirilir. Bu koşulara 24 
at ve kısrağın katıldığı görülmüştür. 

20 Birinci teşrin 1935 Pazar günü 
Konya’nın Çayır mevkiindeki koşu-
ya at ve kısraklar ve taylardan çok 
kıymetli olanlarla koşulara girmiş ve 
kazanmış olan at ve kısrakların ka-
tılmaları da koşuya ayrıcı bir önem 
ve değer katmıştır.

Konya’da yapılan bu koşuyu 
Vali Cemal Bardakçı ve değerli Kor 
Komutan Cemil Cahit Toydemir de 
izlemiştir.    Saat 14.00’de halk ka-
file kafile koşuya gelmiş ve bütün 
tribünler seyircilerle dolmuştur. Bi-
rinci koşu, üç yaşındaki yerli yarım 
kan ve halis kan Arap erkek ve dişi 
taylara mahsustur. Bu koşuya üç 
yani bir dişi, iki erkek tay katılmış-
tır.  Koşu mesafesi 1400 metredir. 
Toplam ödülü 320 liradır. Duhuli-
yesi 320 kuruştur. Koşu başlamış ve 
Mardin Valisi Fehmi’nin Oktay adlı 
erkek tam kan Arap kızıl kır tayı bir 
dakika 45 saniyede birinci, Kader 
namındaki erkek tay da ikinci ve 
Yüzbaşı Osman’ın Nasibi de üçüncü 
gelmiştir. Birinciye bu üç tayın ver-
diği duhuliyeler de eklenerek, 345, 
ikinciye 55, üçüncüye 20 lira mükâ-
fat verilmiştir.

Handikap II. Koşu: Handikap 
koşusuna saat on beşte başlanır. 
İkramiyesi 295 liradır. Bu koşuya 
7 hayvan katılmış ise de biri cesa-
ret gösteremeyerek vazgeçmiş ve 
6 hayvan girmiştir.  Birinci İzmirli 
Yusuf’un Ceylan’ı, iki dakika 26 sa-
niyede 2000 metre mesafeyi kat et-
miştir. İkinci, Kadınhanlı Mehmet’in 
Sevinci ve Baytar Binbaşı Recep’in 
Ceylan’ı üçüncü olarak gelmiştir. 
Birinciye 220, ikinciye 55, üçüncüye 
20 lira ödül verilmiştir.

III. Koşu: 3. koşuya saat 
15.30’da başlanır. Mesafesi 2400 
metredir. Dört ve daha yukarı yaş-
taki veya hiç koşu görmemiş yerli 
yarım kan Arap veya halis kan Arap 
at ve kısraklarına mahsustur. Bu ko-
şuya 9 hayvan kayıt yaptırmışsa da 
ikisi yarışa girmemiştir.

İkramiyesi 190 liradır. 3 daki-
ka 6 saniyede Tahsildar Nasır’ın 
Al-Ceylanı birinci olmuş, Adanalı 
Osman’ın Gümüş’ü ikinci, Beyşe-
hirli İbrahim’in Ceylanı da üçüncü 
gelmiştir. Birinciye 120, ikinciye 50, 
üçüncüye 20 lira ödül verilecektir.

IV. Koşu: Bu koşuya dört veya 
daha yukarı ki yaştaki yerli yarım 
kan ve halis kan Arap atı ve kısrak-
ları katılabilecektir. Mesafesi 3500 
metredir. Birinciye 325, ikinciye 55, 
üçüncüye 20 lira ödül verilecektir.

Yarışta, Karaca Kemal’in Gör-
derviş adlı atı birinci, İzmirli Yu-
suf’un Al Ceylan’ı ikinci, Tekmen 
Şemseddin’in Bahtiyar’ı üçüncü 
olmuşlardır. Bando her koşunun 
bitiminde yeni yeni havalar çalmış 
ve bütün seyircileri kıvanç içinde bı-
rakmış, yarışa coşku katmıştır.

Dereceye giren atların sahip-
lerine ödülleri hemen verilmiştir. 
Koşuya büyük ilgi gösterilmiştir. 
Seyirciler dürbünleri ile koşuyu ta-
kip etmişlerdir. Kadın ve erkek ka-
labalığı her zamankinden daha çok 
olmuştur. Belediye de seyirciler için 
kolaylıklar sağlamış, taşıt araçlarını 
belli bir tarife ile sefere çıkarmıştır. 
Kalabalığın artmasında bunun da 
yararı görülmüştür. Koşular övünü-
lecek bir düzen içinde saat 16.30’da 
sona ermiştir.

Kısaca sonbahar at koşuları 24 
at ve kısrağın katılımıyla 25 Birin-
ci teşrin Pazar günü saat 14.30’da 
Konya’nın Çayır mevkiinde yapıl-
mıştır. Konya’da yapılan bu koşuya 
Vali Cemal Bardakçı ve değerli Kor. 
Komutan Cemil Cahit Toydemir de 
varlıkları ile yüksek ilgi göstermiş-
lerdir. n TÜLİN ŞEKER

‘Atın üstündeki Türk değilse yüktür’ sözüyle başlayıp önce şiirlere daha sonra yarışlara konu edilen 
atlarla ilgili yazan Prof. Dr. Mustafa Özcan, 1935 yılında Konya’da yapılan at yarışlarını kaleme aldı 

Siirlerden yarıslara!



Vole Tenis ve Spor Kulübü 
Olağan Genel Kurul toplantısı-
nı gerçekleştirdi. Vole Tenis ve 
Spor Kulübünde 2022 yılında 
kulüp başkanlığına seçilen Se-
vim Yönet bu yıl yapılan Olağan 
Genel Kurulunda tüm oyları 
alarak 2.kez kulüp başkanlığı 
görevine getirildi. Sevim Yö-
net başkanlığındaki yeni yö-
netim kurulu şu isimlerden 
oluştu; Y. Kemal Kiyanus (Baş-
kan Yardımcısı ), Bayram Yıldız 
(Genel Sekreter ), Fatih Akseki 
(Sayman), Tülin Şimşek (Üye), 
Fatma Gezginç (Üye) , Işıl Ga-
nioğlu (Üye), R.Serpil Günhan 

(Üye) , Çağlar Yaylalı (Üye) Ye-
niden başkanlığı seçilen Sevim 

Yönet konuşmasında; “Siz de-
ğerli üyelerimizin destekleri ile 

göreve geldiğimiz ilk günden 
itibaren Konya’da Veteran te-
nisini geliştirmek ve daha da 
iyi noktalara taşımak için ekip 
arkadaşlarımız ile birlikte var 
gücümüzle çalışıyoruz ve çalış-
maya da devam edeceğiz. Vole 
Tenis ve Spor kulübün kuru-
cuları Cengiz Yönet ve Niyazi 
Ganioğlu başta olmak üzere bu 
zamana kadar kulübe emek ve-
ren, destek olan tüm yönetici-
lere ayrıca yeniden başkanlığa 
seçen tüm üyelere ve destekle-
yen herkese teşekkür ederim. 
Yeni döneminiz hayırlı olsun.”  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konya Olimpik Yüzme Havuzu'nda "Yüz-
me Bilmeyen Kalmasın" ve Gençlik ve Spor 
Bakanlığı Spor Okulları Projeleri kapsamında 
Yüzme 3. Etap Kış Dönemi kurs başvuruları 
başladı. Gençlik ve Spor İl Müdürlüğünden 
yapılan açıklamada, başvuruların 20 Ocak - 
03 Şubat'ta E-Devlet Spor Bilgi Sistemi üze-
rinden yapılacağı duyuruldu.  Açıklamada 
şunlar kaydedildi:

 "3. Etap Kış Dönemi yüzme kurslarımız 28 
Ocak 2025'te başlayıp, 21 Mart 2025'te son 
bulacak. Yüzme Bilmeyen Kalmasın ve GSB 
Spor Okulları Projeleri kapsamında 7-15 Yaş 
arası çocuklarımıza açılacak yüzme kursları-
mız ücretsiz ve haftada 2 gün olacak şekilde 
devam edecek. Konya Olimpik Yüzme Havu-
zumuza ilk kez kayıt yaptıracak çocuklarımız 
için başvuru esnasında proje türü olarak 'Yüz-
me Bilmeyen Kalmasın Projesi' seçilmelidir. 
Daha önce 'Yüzme Bilmeyen Kalmasın Pro-
jesi'ne kayıt olarak eğitim alan çocuklarımız 
için tekrar kayıt yaptırmak istenirse proje 
türü olarak 'GSB Spor Okulları Projesi' seçile-
rek başvuru tamamlanmalıdır." n AA
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Sevim Yönet güven tazeledi

Konya’da ücretsiz yüzme kursu başvuruları başladı

Karatay Belediyesi tarafın-
dan sporseverlerin hizmetine 
sunulan ve Konya’nın en büyük 
kapalı tenis kortu ünvanını taşı-
yan Karatay Tenis Kortu, tenis 
tutkunlarının buluşma noktası 
haline geldi. Tesis modern yapı-
sı ve geniş olanaklarıyla dikkat 
çekiyor. Karatay Belediye Başka-
nı Hasan Kılca, tesisin Konya’ya 
ve Karatay’a değer kattığını be-
lirterek; “Karatay’ı her alanda 
olduğu gibi spor alanında da 
ileri taşımaya kararlıyız” dedi. 
Karatay Belediyesi Tenis Kortu 
sporseverlerin büyük beğenisini 
kazandı. Tesis, modern tasarı-
mı, uluslararası standartlardaki 
özellikleri ile tenis tutkunlarının 
yeni adresi haline geldi. Ulubat-
lıhasan Mahallesi’nde bulunan 
tesisin içerisinde uluslararası 
standartlara uygun üç adet tenis 
kortunun yanı sıra soyunma ve 
dinlenme odaları, ziyaretçile-

rin keyifli zaman geçirebileceği 
bir kafeterya ve teras alanı yer 
alıyor. Tesis, sporseverlere hem 
konforlu hem de modern bir 
deneyim sunarken, kortlar ise 
hem profesyonel hem de amatör 
sporcular için uygun bir altyapı-
ya sahip.
‘SPORU İLÇEMİZİN MERKEZİ YAPMA 
VİZYONUMUZLA YATIRIMLARIMIZI 

HAYATA GEÇİRİYORUZ’
Başkan Hasan Kılca, tenise 

ilgi duyan vatandaşların Karatay 
Tenis Kortu’na gösterdiği yoğun 
ilgiden dolayı yaşadığı mutlulu-
ğu dile getirerek; Karatay’ı spo-
run merkezi yapma vizyonunu 
gerçekleştirme yolunda önemli 
adımlar attıklarını belirtti. Ha-
san Kılca; “Karatay Belediyesi 

olarak spora ve sportif faaliyet-
lere büyük önem veriyoruz. Bu 
noktada Kapalı Tenis Kortumuz 
ilçemize kazandırdığımız yeni 
nesil spor merkezlerinden bir 
tanesi oldu ve kısa sürede spor-
severlerin gözdesi haline geldi. 
Tenis kortumuzun kısa sürede 
bu kadar ilgi görmesi, doğru 
yolda ilerlediğimizin bir göster-
gesidir. Tesisimiz, yalnızca bir 
spor alanı değil, aynı zamanda 
hemşehrilerimizin bir araya ge-
lerek sosyalleştiği, keyifli vakit 
geçirdiği bir merkez konumun-
da. Vatandaşlarımızın kaliteli 
zaman geçirmesi, spor yapması 
ve bu güzel ortamdan faydalan-
ması bizim için çok değerli. Tüm 
hemşehrilerimizi bu güzel tesi-
simize davet ediyorum. Kara-
tay, sporun ve sağlıklı yaşamın 
merkezi olmaya devam edecek” 
açıklamalarında bulundu.
n SPOR SERVİSİ

Konya’nın en büyük kapalı tenis kortu unvanını taşıyan Karatay Tenis Kortu, sporseverlerin buluşma noktası haline geldi. 
Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, “Karatay’ı her alanda olduğu gibi spor alanında da ileri taşımaya kararlıyız” dedi 

Konya’nın en 
büyüğü Karatay’da!

Ziraat Türkiye Kupası grup aşa-
masının ikinci maçlarının prog-
ramı açıklandı. Karşılaşmalar 
4, 5 ve 6 Şubat'ta oynanacak. 
TÜMOSAN Konyaspor, 4 Şubat 
saat 18:00’de Eyüpspor ile karşı 
karşıya gelecek. Ziraat Türkiye 
Kupası'nda grup aşaması ikinci 
maçlarının programı açıklandı.
Türkiye Futbol Federasyonu 
(TFF), Ziraat Türkiye Kupası'n-
da grup aşaması ikinci maçları-
nın programını duyurdu. Bu tur-
da müsabakalar 4, 5 ve 6 Şubat 
2025 tarihlerinde oynanacak.
Türkiye Kupası'nda program 
şöyle:
4 Ocak Salı
13.00 Kocaelispor - Sivasspor
15.30 Başakşehir - Çorum FK
18.00 Konyaspor - Eyüpspor
20.30 Beşiktaş - Kırklarelispor

5 Ocak Çarşamba
13.00 İskenderunspor - Trab-
zonspor
15.30 Bodrum FK - Antalyaspor
18.00 Çaykur Rizespor - MKE 
Ankaragücü

20.30 Fenerbahçe - Erzu-
rumspor FK
6 Ocak Perşembe
13.00 İstanbulspor - Kasımpaşa
16.00 Boluspor - Galatasaray
18.30 Corendon Alanyaspor - 
Fatih Karagümrük
20.45 Göztepe - Gaziantep FK
n SPOR SERVİSİ

TÜMOSAN Konyaspor Kulübü, 
Kasımpaşa maçı öncesi yapılan 
antrenmanda sakatlanan Ped-
rinho’nun sağlık durumuna iliş-
kin açıklama yaptı. Sağ elinde 
kırık meydana gelen Pedrinho, 
Medova Hastanesi'nde Dr. Yu-
nus Kıraç tarafından ameliyat 
edildi. Yapılan açıklamada şu 
ifadelere yer verildi: “Futbol-

cumuz Pedrinho, antrenman 
sırasında meydana gelen sağ 
el 4. Metakarp kemik kırığı ne-
deniyle sponsorumuz Medova 
Hastanesi'nde Dr. Yunus Kıraç 
tarafından başarılı bir ameliyat 
geçirmiştir. Pedrinho, koruyucu 
ekipman ile antrenmanlara de-
vam edecektir” 
n SPOR SERVİSİ

Konyaspor – Eyüpspor 
maçının tarihi belli oldu

Pedrinho ameliyat oldu



S.TAKIMLAR O G B M A Y AV P
1.GALATASARAY 19 16 3 0 52 22 30 51
2.FENERBAHÇE 19 14 3 2 49 18 31 45
3.SAMSUNSPOR 19 11 4 4 32 18 14 37
4.GÖZTEPE 19 10 4 5 38 23 15 34
5.EYÜPSPOR 19 9 6 4 32 19 13 33
6.BEŞİKTAŞ 19 8 7 4 28 20 8 31
7.BAŞAKŞEHİR 19 8 5 6 31 25 6 29
8.GAZİANTEP FK 19 7 5 7 25 26 -1 26
9.TRABZONSPOR 19 6 7 6 34 24 10 25
10.ÇAYKUR RİZESPOR 19 7 3 9 19 29 -10 24
11.ALANYASPOR 19 5 7 7 19 24 -5 22
12.KASIMPAŞA 19 4 10 5 27 33 -6 22
13.TÜMOSAN KONYASPOR 19 5 6 8 24 31 -7 21
14.ANTALYASPOR 19 6 3 10 21 38 -17 21
15.SİVASSPOR 19 5 5 9 21 32 -11 20
16.BODRUM FK 19 4 4 11 14 25 -11 16
17.KAYSERİSPOR 18 3 7 8 17 34 -17 16
18.HATAYSPOR 19 1 7 11 17 32 -15 10
19.ADANA DEMİRSPOR 19 2 2 15 15 42 -27 5

TRENDYOL SÜPER LİG  
2024-2025

PUAN DURUMU

24 Ocak Cuma: 
20.00 Reeder Samsunspor-Gaziantep FK 

25 Ocak Cumartesi: 
13.30 Net Global Sivasspor-Bellona Kayserispor 
16.00 Corendon Alanyaspor-RAMS Başakşehir 

19.00 Galatasaray-TÜMOSAN Konyaspor 
26 Ocak Pazar: 

13.30 Çaykur Rizespor-Adana Demirspor 
16.00 Sipay Bodrum FK-ikas Eyüpspor 

16.00 Onvo Antalyaspor-Beşiktaş 
19.00 Fenerbahçe-Göztepe 

27 Ocak Pazartesi: 
20.00 Kasımpaşa-Atakaş Hatayspor

Alperen Öztaş’ın ismi kütüphanede yaşayacak 
2018’de 11 yaşında vefat eden 

Konyaspor taraftarı Alperen Öztaş’ın 
ismi, artık her kitap sayfasında ya-
şayacak. Konyaspor Armada Yeşil 
Beyaz Platformu örnek bir harekete 
daha imza attı. 2018 yılında trafik 
kazasında vefat eden 11 yaşındaki 
Alperen Öztaş, camiayı büyük hüz-
ne boğmuştu. Armada Yeşil Beyaz, 
Alperen’in ismini yaşatmak adına 
harekete geçti. Platformun Başkanı 
Cihan Yeniçıktı ve üyelerinin çabala-
rı ile Şehit Ömer Halis Demir İmam 
Hatip Ortaokulu’nda, Alperen Öztaş 
Konyaspor Kütüphanesi oluşturuldu.  
Konyaspor Armada Yeşil Beyaz Plat-
formu Başkanı Cihan Yeniçıktı, ailesi 
ile birlikte kütüphaneyi ziyaret etti. 
Ziyarette duygusal anlar da yaşandı.  
Alperen Öztaş’ın ailesi, Konyaspor’a 
büyük tutku ile bağlı olan Alperen’in 
anısını yaşatmayı amaçlayan bu özel 

kütüphanenin önemini anlatırken, 
projenin hayata geçirilmesinden bü-
yük gurur duyduklarını ve oğullarının 
sonsuza kadar yaşayacak olmasından 
dolayı da çok mutlu olduklarını ifade 
etti.  Alperen’in adı, Konyaspor’un ve 
tüm Konya'nın gönlünde özel bir yer 
edinmişti. Alperen Öztaş Konyaspor 
Kütüphanesi, okuma yazma öğrenen 

her çocuğun kalbinde sonsuza dek 
yer alacak. Anısını yaşatmak için 
başlatılan bu projeyle, Alperen'in adı 
yeni nesillerin kitaplarında, eğitim 
hayatlarında ve kalplerinde iz bıraka-
cak. Konyaspor Armada Yeşil Beyaz 
Platformu’ndan yapılan açıklamada 
şu ifadelere yer verildi: “Alperen, 
yalnızca bir futbol takımının minik ta-

raftarı değil, aynı zamanda toplumun 
kalbinde derin izler bırakmış bir ço-
cuktan çok daha fazlasıydı. Alperen'in 
ailesi, bu kütüphanenin çocuklara 
kitap sevgisi aşılayarak, onların eği-
tim hayatlarına dokunacak bir miras 
bırakacağından büyük mutluluk duyu-
yor. Alperen’in adı, sadece bir futbol 
kulübünün değil, her öğrencinin ha-
yatına dokunacak şekilde bu projeyle 
ölümsüzleşiyor. Konyaspor Kütüpha-
nesi, Alperen’in anısını yaşatırken, 
aynı zamanda eğitimin gücünü ve 
çocuklara yapılan yatırımların değeri-
ni bir kez daha hatırlatıyor. Bu proje, 
sadece Konyaspor camiasını değil, 
tüm Konya'yı birleştiren ve geleceğe 
umut veren bir adım olarak karşımıza 
çıkıyor. Alperen’in adı, her öğrencinin 
hayatına dokunmaya devam edecek 
ve bu projeyle daha pek çok çocuğa 
ilham verecek.” n SPOR SERVİSİ

TÜMOSAN Konyaspor Başkanı 
Ömer Korkmaz ve Yönetim Kuru-
lu Üyeleri Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın imzasıyla Resmi 
Gazete’de yayınlanan kararname ile 

Konya İl Emniyet Müdürlüğüne ata-
nan İl Emniyet Müdürü Maksut Yük-
sek’i makamında ziyaret etti. Yüksek, 
sporun şehrin ruhunu temsil ettiğini 
belirterek, Korkmaz ve ekibine ziya-

retleri için teşekkür etti, Konyaspor’a 
başarılar diledi. Başkan Ömer Kork-
maz, ziyaretin sonunda Maksut Yük-
sek’e 42 numaralı Konyaspor forması 
hediye etti. n SPOR SERVİSİ

TÜMOSAN Konyasporlu ka-
nat oyuncusu Yusuf Erdoğan, 
sosyal medya hesabından 
dikkat çeken bir açıklamayla 
birlik çağrısı yaptı. Erdoğan, 
“ Taraftarımızın son günlerde 
aldığımız sonuçlardan mem-
nun olmadığının farkındayız. 
Sizin desteğiniz bizim için her 
zaman itici bir güç oldu. Sizle-
rin izlemekten gurur duyacağı 
bir Konyaspor için elimizden 
gelen her şeyi yapıyoruz ve 
yapmaya devam edeceğiz. Sa-
hada yüzde 100'ünü veren, iyi 
futbol oynayan ve son düdüğe 
kadar mücadeleyi bırakmayan 
bir takım olup taraftarımızın 
da desteği ile seri galibiyetler 
alarak bu şehre hak ettiği mut-
luluklanı yaşatmak en büyük 
hedefimiz. Takım arkadaşla-
rım, teknik ekibimiz ve yöneti-
mimiz bu hedefte gece gündüz 
demeden çalışıyor. Biz birlik-
te çok güçlüyüz. Hep birlikte 
inanmaya devam edelim. Baş-
ka Konyaspor yok” ifadelerini 
kullandı.. n SPOR SERVİSİ

Yusuf Erdoğan’dan birlik çağrısı

Maksut Yüksek’e 42 numaralı forma

TÜMOSAN Konyaspor Baş-
kanı Ömer Korkmaz, TV 42 ek-
ranlarından yayınlanan Spor42 
programına telefon ile bağlanarak 
açıklamalarda bulundu. Kork-
maz’ın açıklamaları şu şekilde: 

 Genel kurul çok ihtiyaç değildi 
ama ekonomik olarak çok zorlan-
dığımız bir sürece girmiştik. Des-
tekler aldık ama yeterli değildi, bü-
yüklerimizle konuştuk; el birliğiyle 
bu sezonu sağ salim bitirelim diye 
yola çıktık. Konyaspor’da transfer 
sirkülasyonunu azaltacak bir dö-
neme girmek istiyoruz.  Amacımız 
mevcut kadromuzu koruyarak, 
üzerine birkaç oyuncu ekleyip ta-
kımımızı güçlendirecek bir süreç 
geçirmek. Bu transfer yapmaya-
cağımız anlamına gelmiyor. Belki 
1-2 transfer yapacağız Kulübün 
geleceği adına genç oyunculara 
yatırım yapmak istiyoruz. Karşı-
mızdaki takımın kim olduğu ve 

formasının rengine bakmaksızın 
mücadele etmek istiyoruz Kabul 
edilebilir gerçekler var, bu tarz 
kulüpler güçlü takımlar ama bu 
takımlar güçlü diye  boynu bükük 
gitmeyeceğiz Her gittiğimiz yerde 
olduğu gibi Galatasaray karşısında 
da kazanmak için çıkacağız. Fener-
bahçe maçı sonrasında yaptığımız 
açıklamalardan sonra TFF ve MHK 
ile görüşmelerde bulunduk. Fe-
nerbahçe maçını yöneten VAR Ha-
kemi ve orta hakemi cezalandırıldı. 
3-4 maçta görev alamayacaklar. 
Bunlar bize fayda sağlamıyor. 
Genel kurulda borçların 1 milyar 
civarında olduğunu açıkladık. Ku-
lübü önceki dönemlerde ne kadar 
borçla aldığımızın bir önemi yok. 
Hep böyle gelen bir borç silsilesi 
var. Önceki yönetimler ve kulüp 
başkanları arasında gerginliğe ve 
soğukluğa neden oluyor.”
 n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Korkmaz: Genç oyunculara 
yatırım yapmak istiyoruz 

TÜMOSAN Konyaspor, Süper Lig’in 21. haftasında deplasmanda oynayacağı Galatasaray maçının hazırlıklarına başladı

Konyaspor'da Galatasaray 
mesaisi başladı

TÜMOSAN Konyaspor, 
Süper Lig’in 21. haftasın-
da 25 Ocak Cumartesi günü 
saat 19.00'da deplasmanda 
Galatasaray'a konuk olacağı 
maçın hazırlıklarına başladı.

Teknik Direktör Recep 
Uçar yönetiminde Kayacık 

Tesisleri’nde gerçekleştirilen 
antrenman, salonda yapılan 
fitness çalışmasıyla başladı.

Kasımpaşa maçında ilk 
11’de forma giyen futbolcu-
lar 5’e 2’nin ardından yenile-
me çalışması ile antrenmanı 
tamamladı.

Pas oyunu ve yarı sahada 
çift kale maç ile devam eden 
antrenman, gol çalışması ile 
sona erdi. Konyaspor saat 
12:00’de yapacağı antren-
man ile hazırlıklarına devam 
edecek.
nMUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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